

မြန်မာ့အလင်း

၁၂၇၅ ခုနှစ်က တည်ထောင်သည်။ Established in 1914
Myanma Alinn Daily

ခိုင်မာမြဲမြံစွာရပ်တည်နိုင်

လောကဝံတရားများနှင့် တွေ့ကြုံရသော ရဟန္တာအရှင်မြတ်တို့သည် အမျက်ထွက်ခြင်းမရှိ။ သည်းခံ၏။ မြေကြီးကဲ့သို့ လည်းကောင်း၊ တံတိုင်းကြီးကဲ့သို့ လည်းကောင်း ခိုင်မာမြဲမြံစွာ ရပ်တည်နိုင်၏။ အရှင်သာရိပုတ္တရာ၏ အမျက်မထွက်၊ သည်းခံခြင်းနှင့် ပြည့်စုံသောစိတ်ကို ရှိခိုးကော်ရော် ပူဇော်ကန်တော့ရာ၏။

အရဟန္တာဝင် (ဓမ္မပဒ-၉၅)

၁၃၇၈ ခုနှစ်၊ ဝါခေါင်လပြည့်ကျော် ၈ ရက်

၂၀၁၆ ခုနှစ်၊ ဩဂုတ် ၂၆ ရက်၊ သောကြာနေ့

အတွဲ (၅၅)၊ အမှတ် (၃၂၆)

ပုဂံ-ညောင်ဦးရှိ ရှေးဟောင်းစေတီပုထိုးများကို ပြည်ပပညာရှင်များ၏ အကူအညီဖြင့် ရှေးမှုမပျက် စနစ်တကျ ပြန်လည်ပြုပြင်သွားမည်



နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးထင်ကျော် ငလျင်ဒဏ်သင့်ခဲ့သည့် ပုဂံရှေးဟောင်းယဉ်ကျေးမှု နယ်မြေမှ စေတီပုထိုးများနှင့် သာသနိကအဆောက်အအုံများ ကြည့်ရှုစစ်ဆေး

နေပြည်တော် ဩဂုတ် ၂၅

နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးထင်ကျော်သည် မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ ပုဂံ-ညောင်ဦး ရှေးဟောင်းယဉ်ကျေးမှုနယ်မြေအတွင်း ဩဂုတ် ၂၄ ရက်က လှုပ်ခတ်ခဲ့သော ငလျင်ဒဏ်ကြောင့်ပျက်စီးခဲ့သည့် ရှေးဟောင်းစေတီပုထိုးများနှင့် သာသနိက အဆောက်အအုံများအား သွားရောက်ကြည့်ရှုစစ်ဆေးသည်။

နိုင်ငံတော်သမ္မတသည် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး ကျော်ဆွေ၊ ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး ရဲအောင်၊ ဒေါက်တာဇော်မြင့်၊ ဦးဝင်းခိုင်တို့နှင့်အတူ နေပြည်တော်မှ လေကြောင်းခရီးဖြင့် ထွက်ခွာခဲ့ရာ မွန်လွဲ ၂ နာရီတွင် ညောင်ဦးမြို့သို့ ရောက်ရှိကြသည်။

နိုင်ငံတော်သမ္မတနှင့်အဖွဲ့အား ပုဂံရှေးဟောင်းယဉ်ကျေးမှုပြတိုက်၌ ညောင်ဦးခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး၊ ဦးစိုးတင့်က ပုဂံနှင့် ညောင်ဦးရှေးဟောင်းယဉ်ကျေးမှုဒေသအတွင်း ငလျင်ဒဏ်ကြောင့် ဘုရား၊ စေတီပုထိုးများပျက်စီးမှု၊ ရှေးဟောင်းပစ္စည်းများ မှတ်တမ်းတင်သိမ်းဆည်းနိုင်ရေးအတွက် နယ်မြေ ၁၁ ခု သတ်မှတ်၍ ခွဲဝေတာဝန်ပေးအပ်မှုနှင့် လုံခြုံရေးဆောင်ရွက်ထားရှိမှုအခြေအနေများကို ရင်းလင်းတင်ပြရာ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး သူရဦးအောင်ကိုနှင့် မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ဒေါက်တာဇော်မြင့်မောင်တို့က ဆက်လက်ဆောင်ရွက်မည့် လုပ်ငန်းစဉ်များကို ဖြည့်စွက်တင်ပြကြသည်။

စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၁ ❄

နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးထင်ကျော် ငလျင်ဒဏ်သင့်ခဲ့သည့် စုဠာမဏိစေတီအား ကြည့်ရှုစစ်ဆေးစဉ် (သတင်းစဉ်)



နိုင်ငံ့ဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများကို ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရာတွင် နှစ်ဦးနှစ်ဖက်အကျိုးဖြစ်ထွန်းမှုနှင့် နိုင်ငံအတွက် ရေရှည်အကျိုးရှိမည့် အစီအစဉ်များ ထည့်သွင်းစဉ်းစားဆောင်ရွက်ရန် ဆွေးနွေး

စာမျက်နှာ ၄

လစဉ်တစ်လအတွင်း (၁၀)ကြိမ်နှင့်အထက် လာရောက်ကစားသူများအား **Promotion** အနေဖြင့် သတ်မှတ်ရက်အလိုက် **Green Fees** အခမဲ့(၁)ကြိမ် ကစားခွင့် ပြုသွားမည်။ အပြင် **Hole In One** ရရှိပါက **KENBO - 125** ဆိုင်တယ်(၁)စီး ဝယ်ယူခြင်းဖြင့် သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ သတင်းတောင်းပါးအပ်ပါသည်။

OKKALA GOLF RESORT

ဆက်သွယ်ရန် ဝန်န်း - ၀၉-၃၀၉၉၀၃၃၄၊ ၀၉၃၀၉၉၀၃၃၅ Email-okkala.golfresort@gmail.com

ငြိမ်းချမ်းရေးနှင့် အမေးပုစ္ဆာ

နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ်နှင့် ငြိမ်းချမ်းရေးလုပ်ငန်းစဉ် ဦးဆောင်အဖွဲ့ (PPST) တို့ ဩဂုတ် ၂၄ ရက်က နေပြည်တော်တွင် တွေ့ဆုံခဲ့သည်။ ထိုတွေ့ဆုံပွဲတွင် နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ်က ငြိမ်းချမ်းရေးရရှိစေရန် စောင့်နေရမည့်အချိန်တွင် မိမိတို့နိုင်ငံ မည်မျှနှစ်နာနေသည်ကို စဉ်းစားကြရန်နှင့် ယခုအခါမိမိတို့၏ နိုင်ငံသားများ မလိုအပ်ဘဲ ဆုံးရှုံးမှုများမဖြစ်အောင် အားလုံးကြိုးစားပေးကြရန် ပြောကြားသွားသည်။

ထို့နောက် နိုင်ငံတော်၏ အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ်က ယခုကဲ့သို့ တစ်ဦးနှင့် တစ်ဦး မကြာခဏတွေ့ဆုံမှသာ အမြင်ချင်းဖလှယ်နိုင်ပြီး လိုအပ်သည်တိုးတက်မှုများရရှိနိုင်မည်ဖြစ်ကြောင်း၊ မျက်နှာချင်းဆိုင်တွေ့ဆုံမှုသည် စာရေးတွေ့ဆုံမှု၊ ကြားခံလူများနှင့် တွေ့ဆုံမှုမျိုးနှင့် မတူနိုင်ကြောင်း၊ ကြားခံလူများနှင့်တွေ့ဆုံခြင်းသည် စကားလုံးများအပေါ်တွင် နားလည်မှုလွဲမှားနိုင်ကြောင်း၊ တွေ့ဆုံခြင်းဆိုသည်မှာ သဘောထားညှိနှိုင်းရန်၊ နားလည်မှုရရှိရန်နှင့် ယုံကြည်မှုတည်ဆောက်နိုင်ရန်ဖြစ်ကြောင်း ပြောကြားသွားသည်။

ထိုစကားများအတိုင်းပင် နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ်သည် တစ်နိုင်ငံလုံးပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှု ရပ်စဲရေးစာချုပ်(NCA) လက်မှတ်ရေးထိုးထားသော အဖွဲ့များ၊ NCA လက်မှတ်မရေးထိုးသေးသော UNFC ဦးဆောင်သည့်အဖွဲ့များ၊ 'ဝ' အဖွဲ့(UWSA)၊ မိုင်းလားအဖွဲ့ (NDA) စသော အဖွဲ့များနှင့် လပိုင်းအတွင်း ဆက်တိုက်တွေ့ဆုံမှုများ ရှိခဲ့သည်ကို တွေ့ရသည်။ ထို့ပြင် ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေးဆွေးနွေးမှုပူးတွဲကော်မတီ (UPDJC) နှင့်လည်း အကြိမ်အချို့ တွေ့ဆုံခဲ့သည်။ ထိုတွေ့ဆုံမှုများအားလုံးသည် ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေးညီလာခံ-(၂၁) ရာစုပင်လုံကို အထောက်အကူဖြစ်စေမည့် တွေ့ဆုံပွဲများဖြစ်လာမည်ဖြစ်သည်။

ယခုအစိုးရသည်လက်ထက်တွေ့ဆုံမှုများမှာ အဖွဲ့အသီးသီး၏ ထိပ်ဆုံးမှ ဆုံးဖြတ်နိုင်သော ခေါင်းဆောင်များတွေ့ဆုံကြခြင်းဖြစ်သည်။ ဤသည်မှာ NCA စာချုပ်မတိုင်မီ ယခင်အစိုးရကြီးပေးမှုများနှင့် ကွာခြားလာသော ဖြစ်စဉ်ဟု ဆိုရပါမည်။ ငြိမ်းချမ်းရေးဖြစ်စဉ်သည် အဆင့်တစ်ခုတက်လာသော သဘောဟု ယူဆနိုင်ပါသည်။ အစိုးရ၏တရားဝင်ဖြစ်မှု၊ နိုင်ငံတော်အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ်၏ ပုဂ္ဂိုလ်ရေးဩဇာတိုးကြောင့် ယုံကြည်မှုပိုမိုရရှိလာသည်ဟု ယူဆရပါမည်။

ထို့ပြင် နိုင်ငံတော်အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ်၏ ဩဂုတ် ၁၇ ရက်မှ ၂၄ ရက်အထိကြာသော တရုတ်ပြည်ခရီးစဉ်သည်လည်း ပြည်တွင်းငြိမ်းချမ်းရေးအတွက် အထောက်အကူဖြစ်စေခဲ့သည်ကို တွေ့ရသည်။ နှစ်နိုင်ငံခေါင်းဆောင်များအကြား ပြောဆိုမှုများနှင့် အချက် ၁၀ ချက်ပါသော နှစ်နိုင်ငံပူးတွဲထုတ်ပြန်ကြေညာချက်တို့တွင် နယ်စပ်ဒေသတည်ငြိမ်အေးချမ်းရေး၊ တရားဥပဒေစိုးမိုးရေးတို့ကို အလေးထားဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ကြောင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံ၏ ငြိမ်းချမ်းရေးတည်ဆောက်မှုဖြစ်စဉ်ကို တရုတ်ပြည်ဘက်မှ အပြည့်အဝကြိုဆိုထောက်ခံပြီး အစွမ်းကုန်ကူညီမည်ဖြစ်ကြောင်း ကတိကဝတ်များဖော်ပြခဲ့ကြသည်ကို အားတက်ဖွယ်တွေ့ကြရသည်။ ရှည်လျားလှသော တရုတ်-မြန်မာ နယ်စပ်တစ်ခုလုံးနီးပါး တိုင်းရင်းသားလက်နက်ကိုင်နယ်မြေများဖြစ်နေရာ တရုတ်ပြည်ဘက်မှ မြန်မာ့ငြိမ်းချမ်းရေးနှင့် ပတ်သက်သော အပြုသဘောဆောင်သည့် သဘောထားဆောင်ရွက်ချက်များသည် မြန်မာ့ငြိမ်းချမ်းရေးဖြစ်စဉ်ကို ကောင်းစွာ အထောက်အကူဖြစ်မည်ဖြစ်ပါသည်။

ငြိမ်းချမ်းရေးလုပ်ငန်းစဉ်ဦးဆောင်အဖွဲ့ (PPST) နှင့် တွေ့ဆုံခဲ့သော ထိုနေ့ကတွေ့ဆုံပွဲတွင် နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ်က 'ကမ္ဘာပေါ်တွင် အရေးကြီးဆုံးမေးခွန်းမှာ "ဘာကြောင့်" ဆိုသည့် မေးခွန်းဖြစ်ကြောင်း၊ မိမိတို့ ဘာကြောင့် ထာဝရငြိမ်းချမ်းရေး မတည်ဆောင်နိုင်သလဲ၊ ကိုယ့်ဘက်က ဘာကြောင့် ငြိမ်းချမ်းရေးရအောင်မလုပ်နိုင်သလဲ သူ့ဘက်ကလည်း ဘာကြောင့်ငြိမ်းချမ်းရေးရအောင် မလုပ်နိုင်သလဲဆိုသည့် အချက်ကို တစ်ဖက်နှင့်တစ်ဖက် မျှမျှတတစဉ်းစားပါက ယုံကြည်မှုကို တည်ဆောက်နိုင်မည်ဖြစ်ကြောင်း ပြောဆိုခဲ့သည်။

ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေးညီလာခံ-(၂၁) ရာစုပင်လုံတွင်ပါဝင်ကြမည့် အဖွဲ့အစည်းအသီးသီး၊ လူပုဂ္ဂိုလ်အသီးသီးတို့သည် ဤမေးခွန်းကို မည်မျှမေးခဲ့ကြပြီနည်း၊ မည်မျှအထိဖြေဆိုခဲ့ကြပြီနည်း၊ ထိုအဖြေများကို ယုံကြည်မှုအခြေခံ၍ မည်သို့ ညှိနှိုင်းကြမည်နည်းဆိုသည်မှာ မြန်မာ့ငြိမ်းချမ်းရေးတည်ဆောက်မှုအတွင်း စိတ်ဝင်စားဖွယ်အကောင်းဆုံးအဖြေအနေတစ်ခုဖြစ်နေကြောင်း တင်ပြရပါသည်။ ။



မကူးစက်နိုင်သော ရောဂါဖြစ်ပွားမှု ကာကွယ်ရေးဆောင်ရွက်

မော်လမြိုင် ဩဂုတ် ၂၅
မကူးစက်နိုင်သောရောဂါများ ကာကွယ်တိုက်ဖျက်ရေးလုပ်ငန်းဆိုင်ရာ အသိပညာပေးအခမ်းအနားကို ဩဂုတ် ၂၅ ရက်က မော်လမြိုင်မြို့ ရွှေမြင့်မိုရ်ထွန်းဟိုတယ်ခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။

မကူးစက်နိုင်သောရောဂါဖြစ်ပွားမှုလျော့နည်းကျဆင်းလာစေရန် ကာကွယ်တိုက်ဖျက်နိုင်သည့် နည်းလမ်းများကို ရွေးချယ်ပြီး မကူးစက်နိုင်သည့်ရောဂါများ စွာအနက် သွေးတိုး/ နှလုံးသွေးကြော ကျဉ်းရောဂါ၊ ကင်ဆာရောဂါ၊ ဆီးချို/ သွေးချိုရောဂါနှင့် နာတာရှည်အဆုတ်ရောဂါများကို ကမ္ဘာ့ကျန်းမာရေးအဖွဲ့ကြီးက စီစဉ်ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ မုဒုံ - မောင်မောင်

ဝန်ဆောင်မှုကို ရှေးရှုသော ရဲလုပ်ငန်းဆိုင်ရာ အသိပညာပေးဆွေးနွေး

ပဲခူး ဩဂုတ် ၂၅
ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ပဲခူးမြို့နယ် မြို့တော်ခန်းမ၌ ဩဂုတ် ၂၄ ရက်က တိုင်းဒေသကြီးရဲတပ်ဖွဲ့ ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ရဲမှူးကြီးမျိုးမင်းထိုက်က ဝန်ဆောင်မှုကို ရှေးရှုသော ရဲလုပ်ငန်းဆိုင်ရာ အသိပညာပေးဆွေးနွေးခဲ့ရာ ခရိုင်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ဒုတိယရဲမှူးကြီးလှဦး၊ မြို့နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူးများ၊ ခရိုင်အတွင်းရှိ ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင် စုစုပေါင်း ၆၅၀ အား ဝန်ဆောင်မှုကို ရှေးရှုသော ရဲလုပ်ငန်းများအား သိရှိနားလည်အောင် ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။ ဆက်လက်၍ ဒုတိယ ရက် ၁၀၀ စီမံချက်ကာလအတွင်း မူးယစ်ဆေးဝါးနှင့် လောင်းကစားမှုများပျောက်ရေး၊ ပင်ရင်းဒိုင်ချပ်များအား ပိုမိုထိရောက်စွာ ဖော်ထုတ်ဖမ်းဆီးဆောင်ရွက်ရန် မှာကြားဆွေးနွေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (၁၈၃)



စားသုံးသူ အသိပညာပေးဟောပြော

နတ်တလင်း ဩဂုတ် ၂၅
ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး သာယာဝတီခရိုင် နတ်တလင်းမြို့နယ် ပွတ်စကေးရွာ အခြေခံပညာအလယ်တန်းကျောင်းအစည်းအဝေးခန်းမ၌ ဩဂုတ်လ စတုတ္ထပတ်က စားသုံးသူအကာအကွယ်ပေးရေးသင်တန်းစာရင်း ဟောပြောပွဲကျင်းပရာ ကျောင်းအုပ်ဆရာကြီး ဦးတင်မြင့်က အမှာစကားပြောကြားသည်။ မြို့နယ်စားသုံးသူရေးရာဦးစီးဌာနဦးစီးမှူး ဦးသန်းဦးက စားသောက်ကုန်ထုတ်လုပ်ရောင်းချသည့် လုပ်ငန်းရှင်များမှလည်း ဘေးအန္တရာယ်ကင်းရှင်းသော စားသောက်ကုန်များကို ထုတ်လုပ်ရောင်းချရန်၊ ကျောင်းသားကျောင်းသူများ ဝယ်ယူစားသောက်နေသည့်မုန့်ပဲသရေစားများတွင် ဆိုးဆေးများ ပါဝင်မှုကြောင့် စားသုံးမိပါက ကျန်းမာရေးထိခိုက်နိုင်ကြောင်း၊ သက်တမ်းလွန်မုန့်များကို ဝယ်ယူစားသောက်ခြင်း မပြုကြရန်နှင့် လက်လီလက်ကားဖြန့်ဖြူးရောင်းချနေသည့် မုန့်ဆိုင်များတွင်လည်း ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာနမှ စားသုံးရန်မသင့် ထုတ်ပြန်ထားသော မုန့်များရောင်းချခြင်းမရှိစေရေးအတွက် ကြီးကြပ်ဆောင်ရွက်နေမှုများအား ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။ ဆက်လက်၍ ကျောင်းမုန့်ဆိုင်များနှင့် ပတ်ဝန်းကျင်ဈေးဆိုင်များကို ကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေးမှူး၊ ကျောင်းကော်မတီဝင်များက လိုက်လံစစ်ဆေးပြီး အသိပညာပေးဆွေးနွေးခြင်းများ ပြုလုပ်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ တင်မြင့် (နတ်တလင်း)

ရေဘေးရှောင်ပြည်သူများသို့ ဆက်လက်လှူဒါန်း

ပုသိမ် ဩဂုတ် ၂၅
ငါးသိုင်းချောင်းမြို့ အမျိုးသားခန်းမရှိ ရေဘေးရှောင်ပြည်သူများအတွက် သဘာဝဘေးကာကွယ်ရေးနှင့် ကယ်ဆယ်ရေးလုပ်ငန်းအကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်ရေးကော်မတီအလှူခံဌာနသို့ ဆန် ၁၀ အိတ်၊ ငါးထောင့် နှစ်ဖာ၊ ခေါက်ဆွဲခြောက် ၁၀ ဖာ၊ မုန့်ခြောက် ၁၅ ဖာ၊ ရေသန့်ကတ် ၁၀၀၊ ဦးထုပ် အလုံး ၅၀ နှင့် တီရုပ် အထည် ၅၀ တို့အား အလှူရှင်များက လာရောက်လှူဒါန်းခဲ့ရာ သက်ဆိုင်ရာကော်မတီ တာဝန်ရှိသူများက လက်ခံရယူခဲ့သည်။ မြစ်ရေကျဆင်းသွားချိန်အထိ အလှူရှင်အဖွဲ့များက လာရောက်လှူဒါန်းလျက်ရှိကြရာ ယခုကဲ့သို့ဆက်လက်လှူဒါန်းလျက်ရှိသော ထောက်ပံ့ပစ္စည်းများအား မြို့အတွင်းရှိ ရိက္ခာပစ္စည်းရောက်ရှိထောက်ပံ့မှု အနည်းဆုံး ရေဝင်နှစ်မြုပ် ရပ်ကွက်ကျေးရွာအုပ်စုများကို ကော်မတီက စိစစ်လျက် ဆက်လက်ခွဲဝေလှူဒါန်းသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ မြစ်ရေကျဆင်းသွားနေပြီဖြစ်သဖြင့် မကြာမီ ကယ်ဆယ်ရေး အလှူခံဌာနပိုင်သိမ်းသွားမည်ဖြစ်ပြီး ပြန်လည်ထူထောင်ရေးလုပ်ငန်းများအား ဆက်လက်စုပေါင်းဆောင်ရွက်သွားကြရန် စီစဉ်လျက်ရှိကြောင်း မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးမျိုးဇော်သိန်းက ပြောကြားသည်။ စိုးမင်းဦး(ပြန်/ဆက်)

ရွှေ၊ ငွေ၊ စက်သုံးဆီနှင့် နိုင်ငံတကာသုံး ငွေကြေးပေါက်ဈေးနှုန်း		၂၅-၈-၂၀၁၆	ခင်ရတနာ-စုစည်းသည်။
ရွှေဈေးနှုန်း(အောင်သမာဓိ)		နိုင်ငံတကာသုံး ငွေကြေးပေါက်ဈေး (ပဟိုဘက်)	
ရန်ကုန်	၁၆ ပဲရည်	တစ်ကျပ်သား	ကျပ် ၈၅၈၅၀၀
ရန်ကုန်	၁၅ ပဲရည်	တစ်ကျပ်သား	ကျပ် ၈၀၈၀၀၀
မန္တလေး	၁၆ ပဲရည်	တစ်ကျပ်သား	ကျပ် ၈၅၈၅၀၀
စက်သုံးဆီဈေးနှုန်း(တစ်လီတာဈေး) ရန်ကုန်			
ဒီဇယ်	၅၂၀ / ၅၅၀	ကျပ်	
အောက်တိုန်း	၅၂၀ / ၅၄၀	ကျပ်	
အောက်တိုန်း	၅၈၀ / ၆၂၀	ကျပ်	
ပရီမီယံဒီဇယ်	၅၅၀ / ၅၈၀	ကျပ်	
အမေရိကန်	တစ်ဒေါ်လာ	၁၂၀၃.၇	
ဥရောပ	တစ်ယူရို	၁၃၅၄.၇	
စင်ကာပူ	တစ်ဒေါ်လာ	၈၈၈.၂၈	
ထိုင်း	တစ်ဘတ်	၃၄.၇၃၉	
အိန္ဒိယ	တစ်ရူပီး	၁၇.၉၂၀	
တရုတ်	တစ်ယွမ်	၁၈၀.၆၆	
မလေးရှား	တစ်ရင်းဂစ်	၂၉၇.၉၂	

မြန်မာ့အလင်း
၁၂၇၇ ခုနှစ်က တည်ထောင်သည်။
Myanmar Alinn Daily

- စာတည်းမှူးချုပ် - အောင်နိုင်ဦး
- စာတည်းမှူး - ဝင်းရွှေ
- စာတည်း - ထိန်လင်း၊ မြင့်စိုး၊ ကြည်ဝင်း၊ ဝင်းကျော်
- သတင်းထောက်မှူး - မြင့်ဆွေ
- ထုတ်ဝေခြင်းအမှတ် - (၀၁၀၉၃)
- ပုံနှိပ်ခြင်းအမှတ် - (၀၀၈၇၇)

မြန်မာ့အလင်း mmalin.npt@gmail.com
www.facebook.com/MYANMAALINNNEWS

နေပြည်တော်-စာတည်းမှူး ၀၆၇-၃၆၁၄၂၊ စာတည်းအဖွဲ့ ၀၆၇-၃၆၁၄၅၊ ဖက်စ် ၀၆၇-၃၆၁၄၆၊ ရန်ကုန်ရုံးခွဲ-အမှတ်(၅၃)၊ နတ်မောက်လမ်းသွယ်(၁)၊ ဗိုလ်ချုပ်(၂)ရပ်ကွက်၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ စာတိုက်သေတ္တာအမှတ်-၄၀၊ စာတည်းအဖွဲ့ ၀၁-၅၄၄၃၀၉၊ မန်နေဂျာ ၀၁-၅၄၄၃၀၉၊ စီမံ ၀၁-၅၄၄၃၀၅၊ ငွေစာရင်း ၀၁-၅၄၄၃၀၆၊ ကြော်ငြာ ၀၁-၅၄၄၈၃၄၊ ၀၁-၅၄၄၃၀၈၊ Fax ၀၁-၅၄၆၂၂၁၊ ၀၆၇-၃၆၁၄၈၊ မြန်မာ့အလင်း ၀၁-၅၄၄၃၀၇၊ Fax ၀၁-၆၈၀၄၄၆၈



နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးထင်ကျော်ထံ ကေမန္တာကုမ္ပဏီက လှူဒါန်းသည့် ငွေကျပ်သိန်း ၁၀၀၀ ကို ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး သူရဦးအောင်ကို ပေးအပ်စဉ် (သတင်းစဉ်)



နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးထင်ကျော်ထံ ရွှေသံလွင်ကုမ္ပဏီက ငွေကျပ် သိန်း ၁၀၀၀ ပေးအပ်လှူဒါန်းစဉ် (သတင်းစဉ်)

❖ ရှေ့မှ

ရှင်းလင်းတင်ပြချက်များအပေါ် နိုင်ငံတော်သမ္မတက ပျက်စီးစာရင်းများအား စနစ်တကျပြုစုထားရန်နှင့် သာသနာရေးဆိုင်ရာ ရှေးဟောင်းအမွေအနှစ်ပစ္စည်းများအား စနစ်တကျထိန်းသိမ်းရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ပြည်တွင်း၊ ပြည်ပမှ ဘုရားဖူးခရီးသည်များ လာရောက်ကြရာတွင် အခွင့်အရေးဆုံးရှုံးမှုမရှိစေဘဲ ဖူးမြော်လေ့လာခွင့်ရရှိစေရေး၊ ပျက်စီးမှုမရှိသောနေရာများတွင် လွတ်လပ်စွာလေ့လာခွင့်ပြုသွားရန်နှင့် ပျက်စီးမှုမရှိသော နေရာများတွင်လည်း အနီးစပ်ဆုံးဝင်ရောက်နိုင်သော နေရာအထိ ဝင်ရောက်ဖူးမြော်လေ့လာ မှတ်တမ်းယူနိုင်ရေးဆောင်ရွက်ပေးရန်၊ လာရောက်လေ့လာသူများ စိတ်အနှောင့်အယှက်မဖြစ်စေရေး ဆောင်ရွက်သွားရန် လိုအပ်ပါကြောင်း၊ ပျက်စီးသွားသည့် စေတီပုထိုးများအား မိုးဒဏ်ကြောင့် ပျက်စီးမှု ထပ်မံမဖြစ်ပေါ်စေရေးအတွက် အမိုးအကာများဖြင့် ဖုံးအုပ်ဆောင်ရွက်သွားရန် လိုအပ်ပါကြောင်း၊ ပုဂံ-ညောင်ဦးဒေသရှိ ပျက်စီးသွားသည့် ရှေးဟောင်းစေတီပုထိုးများကို ပြည်ပညာရှင်များ၏အကူအညီဖြင့် ပေါင်းစပ်၍ အချိန်ယူပြီး ရှေးမူပျက် စနစ်တကျပြန်လည်ပြုပြင်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်းနှင့် လိုအပ်သည့် ကူညီထောက်ပံ့မှုများကို ဖြည့်ဆည်းဆောင်ရွက်ပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း မှာကြားသည်။

ထို့နောက်နိုင်ငံတော်သမ္မတထံ ပုဂံ-ညောင်ဦးဒေသ ပျက်စီးမှုများ ပြန်လည်ပြုပြင် ရန်အတွက် ရွှေသံလွင်ကုမ္ပဏီက ငွေကျပ်သိန်း ၁၀၀၀၊ ကေမန္တာကုမ္ပဏီက ငွေကျပ်သိန်း ၁၀၀၀နှင့် Amazing ဟိုတယ်အုပ်စုက ငွေကျပ်သိန်း ၅၀၀ တို့ကို ပေးအပ်လှူဒါန်းသည်။

ထို့ပြင် ကမ္ဘောဇအနာဂတ်အလင်းတန်းမြန်မာ ဖောင်ဒေးရှင်းက ငွေကျပ်သိန်း ၂၀၀၀ နှင့် MRTV-4 က ငွေကျပ်သိန်း ၃၀၀ ကို မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့ထံ ပေးအပ်လှူဒါန်းထားသည်။

နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးထင်ကျော် ငလျင်ဒဏ်သင့်ခဲ့သည့် စူဠာမဏိစေတီအတွင်း၌ တာဝန်ရှိသူများအား မှာကြားစဉ် (သတင်းစဉ်)



ယင်းနောက် နိုင်ငံတော်သမ္မတနှင့်အဖွဲ့သည် ငလျင်ဒဏ်သင့်ခဲ့သည့် ပုဂံ-ညောင်ဦးဒေသရှိ ဂူပြောက်ကြီး၊ ထီးလိုမင်းလို၊ စူဠာမဏိ၊ ပြဿာဒိကြီး၊ ဓမ္မရုံကြီး၊ စေတနာကြီးဘုရား စသည့် စေတီဘုရားပုထိုးများသို့ သွားရောက်ဖူးမြော်ပြီး ပျက်စီးခဲ့မှုများကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးကာ ပြန်လည်ပြုပြင်ထိန်းသိမ်းရေးလုပ်ငန်းများအား စနစ်တကျ ဆောင်ရွက်သွားရန်မှာကြားသည်။

ပုဂံ-ညောင်ဦးဒေသတွင် ငလျင်ဒဏ်သင့်ပြီးချိန်မှ စတင်၍ အပျက်အစီးများအား ဖယ်ရှားခြင်း၊ ကူညီကယ်ဆယ်ခြင်းလုပ်ငန်းများကို ဒေသဆိုင်ရာအာဏာပိုင်များ၊ တပ်မတော်၊ မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့၊ မီးသတ်တပ်ဖွဲ့နှင့် ဒေသခံများ စုပေါင်းရှင်းလင်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိပြီး လတ်တလောစာရင်းများအရ ပုဂံ-ညောင်ဦးဒေသတွင် စေတီပုထိုးပေါင်း ၁၈၇ ဆူခန့် ထိခိုက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

လတ်တလောအပျက်အစီးများကြောင့် ဘုရားဖူးပြည်သူများ ဝင်ရောက်ဖူးမြော်မှု ခေတ္တပိတ်ထားမည် စေတီ၊ ဘုရား၊ ပုထိုး ၃၃ ဆူရှိရာ ယင်းတို့မှာ စေတနာကြီး၊ သာယာဝတေ၊ ကျောင်းကြီးညီအစ်မ၊ သီရိဂူပြောက်၊ စူဠာမဏိ၊ ပြဿာဒိကြီး၊ ဓမ္မရုံကြီး၊ ဆင်ဖြူရှင်၊ ရွှေဆံတော်၊ လောကထိပ်ပန်း၊ မြေပုံသာဘုရားလှ၊ လောကဥသျှောင်၊ နန်းဘုရား၊ အပါယ်ရတနာ၊ နဂါးရုံ၊ မန္တလှာ၊ စိုးမင်းကြီး၊ မြင်းကပါဂူပြောက်ကြီး၊ မြစေတီ၊ ရွှေစေတီ၊ ထီးလိုမင်းလို၊ ရွှေလိပ်တူး၊ သိကြားဟစ်၊ သိကြားပုန်း၊ ဥပါလိမ်၊ ဝက်ကြီးအင်းဂူပြောက်ကြီး၊ ဝက်ကြီးအင်းဂူပြောက်ငယ်၊ တရုတ်ပြေ၊ အဇ္ဈင်္ဂါဏ၊ ဘုရားသုံးဆူ၊ နန္ဒပညာ၊ ဝိနည်းစိုရ်အစု၊ လောကနန္ဒာဘုရားနှင့် တက်သိမ်းဘုန်းကြီးကျောင်းတို့ ဖြစ်ကြောင်းသိရသည်။

(သတင်းစဉ်)

နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးထင်ကျော် ပုဂံရှေးဟောင်းယဉ်ကျေးမှုပြတိုက်၌ အမှာစကား ပြောကြားစဉ် (သတင်းစဉ်)

ရေကြီးနစ်မြုပ်ဒေသများ အစားထိုးသီးနှံ ပြန်လည် စိုက်ပျိုးနိုင်ရေးဆွေးနွေး

ဤပင်ကောက် ဩဂုတ် ၂၅ - ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး သာယာဝတီခရိုင် ကြိုပင်ကောက်မြို့နယ်၌ မိုးသီးနှံများ ရေကြီးနစ်မြုပ်မှုဖြစ်ပေါ်သည့်ဒေသများတွင် အစားထိုးသီးနှံများ ပြန်လည်စိုက်ပျိုးနိုင်ရေးအတွက် အသိပညာပေးဆွေးနွေးပွဲကို ဩဂုတ် ၂၃ ရက်က မြို့နယ်စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန လက်ပံပင်စုတောင်သူပညာပေးစခန်း၌ ကျင်းပခဲ့သည်။ အဆိုပါဆွေးနွေးပွဲသို့ စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန ဒုတိယတိုင်းဒေသကြီးဦးစီးမှူး ဦးမြင့်လွင်၊ ရုံးချုပ် ပညာပေးအဖွဲ့ခေါင်းဆောင် ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးတိုးမင်းနှင့် စိုက်ပျိုးရေးပညာရှင်များ၊ ခရိုင်ဦးစီးမှူး ဒေါ်တင်မြလွင်နှင့် ခရိုင်မြေ မျိုး၊ ပိုးတာဝန်ခံများ၊ မြို့နယ်ဦးစီးမှူးများနှင့် ဝန်ထမ်းများ၊ ရေကြီးနစ်မြုပ်ဒေသများမှ တောင်သူများတက်ရောက်ကြသည်။ ထို့နောက် ဒုတိယတိုင်းဒေသကြီးဦးစီးမှူးက အမှာစကားပြောကြားပြီး စိုက်ပျိုးရေးပညာရှင်များက ပညာပေးဆွေးနွေးကာ တောင်သူများ၏ မေးမြန်းချက်များကို တာဝန်ရှိသူများက ပြန်လည်ရှင်းလင်းခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (မြန်မာ့ ပြန်/ဆက်)

နိုင်ငံဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများကို ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရာတွင် နှစ်ဦးနှစ်ဖက်အကျိုးဖြစ်ထွန်းမှုနှင့် နိုင်ငံအတွက်ရေရှည်အကျိုးရှိမည့် အစီအစဉ်များ ထည့်သွင်းစဉ်းစားဆောင်ရွက်ရန် ဆွေးနွေး

နေပြည်တော် ဩဂုတ် ၂၅

နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ်၊ နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်သည် ဂျပန်နိုင်ငံဝန်ကြီးချုပ်၏ အထူးအကြံပေးပုဂ္ဂိုလ် H.E. Mr. Hiroto IZUMI နှင့် အဖွဲ့အား ယနေ့နံနက် ၁၀ နာရီတွင် နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး၏ ဧည့်ခန်းမတွင် လက်ခံတွေ့ဆုံသည်။ (ယာပုံ)

တွေ့ဆုံစဉ် ရန်ကုန်မြို့ပြမဟာစီမံကိန်း၊ စိုက်ပျိုးရေးကဏ္ဍဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး၊ သီလဝါစီးပွားရေးဇုန် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး၊ ရေလှေသင်္ဘောလုပ်ငန်းအပါအဝင် နိုင်ငံဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများကို ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရာတွင် နှစ်ဦးနှစ်ဖက် အကျိုးဖြစ်ထွန်းမှုအတွက်သာမက မြန်မာနိုင်ငံအတွက် ရေရှည်အကျိုးရှိမည့် ပြည်သူများ အလုပ်အကိုင်ဖန်တီးပေးနိုင်မည့် လုပ်ငန်းကျွမ်းကျင်မှုတိုးတက်စေမည့်၊ နိုင်ငံအတွင်းရှိ ဒေသများအားလုံး မျှတစွာဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေနိုင်မည့် အစီအစဉ်များ ထည့်သွင်းစဉ်းစားဆောင်ရွက်ကြရန် ဆွေးနွေးခဲ့ကြကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)



ပြည်သူများ၏ လိုအပ်ချက်နှင့် လူမှုကရုဏာဝန်ဆောင်မှုများပေးရာတွင် လူငယ်များ၏ အတွေးအခေါ်နှင့်နည်းပညာများပေါင်းစပ်ပြီး ထိရောက်အောင်ဆောင်ရွက်

နေပြည်တော် ဩဂုတ် ၂၅

မြန်မာနိုင်ငံ ကြက်ခြေနီအသင်း၏ (၇၇)ကြိမ်မြောက် ဗဟိုကောင်စီအစည်းအဝေးနှင့် ဒွါဒသမအကြိမ်မြောက် ညီလာခံ ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက်ပိုင်းက နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေရှိ မြန်မာနိုင်ငံကြက်ခြေနီအသင်းဌာနချုပ်၌ ကျင်းပခဲ့ရာ ကျန်းမာရေးနှင့် အားကစားဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာမြင့်ထွေးက အဖွင့်အမှာစကားပြောကြားသည်။

လုပ်ငန်းများကို တာဝန်ယူဦးစီးဆောင်ရွက်မည့် အလုပ်အမှုဆောင် ၁၁ ဦးကို ရွေးချယ်တင်မြောက်ရန် ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ယင်းအလုပ်အမှုဆောင် ၁၁ ဦးထဲမှ အချိန်ပြည့် အလုပ်အမှုဆောင် ငါးဦးနှင့် အချိန်ပိုင်းအလုပ်အမှုဆောင် ခြောက်ဦးတို့ကို ရွေးချယ်ရန်ဖြစ်ကြောင်း၊ အမျိုး

သားအဆင့် လူမှုကရုဏာအသင်းဖြစ်သည့် မြန်မာနိုင်ငံကြက်ခြေနီအသင်းကို ဦးဆောင်မည့် အချိန်ပြည့် အမှုဆောင် ငါးဦးကို ရွေးချယ်ရာတွင် အမှန်တကယ် ခေါင်းဆောင်မှုအရည်အချင်းပြည့်ဝသူ၊ လူမှုကရုဏာလုပ်ငန်းများတွင် အတွေ့အကြုံရှိသူ၊ နိုင်ငံတကာနှင့် ချိတ်ဆက်

ဆောင်ရွက်နိုင်သူ၊ အများက ယုံကြည်လေးစားရသူ၊ ကြက်ခြေနီလုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံရှိသူ၊ အသင်းဖွံ့ဖြိုးရေးအတွက် အချိန်ပေးပြီး ကိုယ်စွမ်း ဉာဏ်စွမ်းစိုက်ထုတ် အကျိုးဆောင်နိုင်သူဖြစ်ရန် လိုအပ်ကြောင်း၊ ဥပဒေကို အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်နိုင်ရေးအတွက်

နည်းပညာရေးဆိုင်ရာတွင် အသင်းအဆင့်ဆင့် ပြန်လည်ဖွဲ့စည်းရေးအတွက် ဖွဲ့စည်းပုံရေးဆွဲရာတွင် လက်ရှိ တက်ကြွစွာ ဆောင်ရွက်နေသူများအပြင် ဒေသခံပြည်သူများအတွင်းမှ ကြက်ခြေနီလုပ်ငန်းကို စိတ်ပါဝင်စားသူ၊ ဦးဆောင်နိုင်သူများ၊ စီးပွားရေးလုပ်ငန်းရှင်များ၊ လူငယ်များ၊ အမျိုးသမီးများ၊ ပါဝင်လာစေရေးကို စဉ်းစားဆောင်ရွက်ရေးဆွဲကြရန် လိုအပ်ပါကြောင်း၊ ယခုအချိန်တွင် မြို့နယ် ၁၆၇ မြို့နယ်၌ ကြက်ခြေနီလူငယ်ကော်မတီ ၁၆၇ ခု ဖွဲ့စည်းထားသလို ထိုထက်တိုးပြီး မြို့နယ်တိုင်းတွင် ဖွဲ့စည်းရန် တိုက်တွန်းလိုပါကြောင်း၊ သို့မှသာ ပြည်သူများ၏ လိုအပ်ချက်နှင့် ပိုမိုလိုက်လျောညီထွေသော အကူအညီများ၊ လူမှုကရုဏာဝန်ဆောင်မှုများပေးရာတွင် လူငယ်များ၏ အင်အား၊ ဆန်းသစ်သော အတွေးအခေါ်၊ နည်းပညာများနှင့် ပေါင်းစပ်ပြီး ပိုမိုထိရောက်အောင် ဆောင်ရွက်ပေးနိုင်မည် ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ကျန်းမာရေးနှင့် အားကစားဝန်ကြီးဌာနအနေဖြင့်လည်း ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေး မူဘောင်များချမှတ်ကာ မြန်မာနိုင်ငံ

ကြက်ခြေနီအသင်းနှင့် ညီအစ်ကိုမောင်နှမသဖွယ် ယခင်ကထက် ပိုမိုပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ပြောကြားခဲ့သည်။ ယင်းနောက် မြန်မာနိုင်ငံကြက်ခြေနီအသင်းက လျှို့ဝှက်သော Satellite Phone တစ်လုံးကို မြန်မာနိုင်ငံ ကြက်ခြေနီအသင်းကိုယ်စား ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက လူမှုဝန်ထမ်း၊ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်နေရာချထားရေး ဝန်ကြီးဌာနမှ အမြဲတမ်းအတွင်းဝန် ဦးစိုးအောင်ထံ ပေးအပ်သည်။

ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားပြီးနောက် မြန်မာနိုင်ငံ ကြက်ခြေနီအသင်း၏ (၇၇)ကြိမ်မြောက် ဗဟိုကောင်စီအစည်းအဝေးကို ဆက်လက်ကျင်းပလျက်ရှိပြီး ဩဂုတ် ၂၆ ရက်တွင် ဒွါဒသမအကြိမ်မြောက် ညီလာခံကို ဆက်လက်ကျင်းပသွားမည်ဖြစ်ကာ အဆိုပါညီလာခံ၌ ညီလာခံကိုယ်စားလှယ်များကိုယ်တိုင် အမှုဆောင်အဖွဲ့ဝင်များကို ရွေးကောက်တင်မြောက်သည့်စနစ်ဖြင့် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်သည်။ (သတင်းစဉ်)



ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာမြင့်ထွေး၊ မြန်မာနိုင်ငံကြက်ခြေနီအသင်း၏ (၇၇)ကြိမ်မြောက် ဗဟိုကောင်စီအစည်းအဝေးနှင့် ဒွါဒသမအကြိမ်မြောက်ညီလာခံ ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားတွင် ပြသထားသည့် မှတ်တမ်းဓာတ်ပုံများကို ကြည့်ရှုစဉ်

မြေလျင်လှုပ်ခတ်မှုကြောင့် မြောက်ဦးယဉ်ကျေးမှုအမွေအနှစ်များ ပျက်စီး

မြောက်ဦး ဩဂုတ် ၂၅

ရခိုင်ပြည်နယ် လူမှုရေးဝန်ကြီး ဒေါက်တာချမ်းသာ၊ စည်ပင်သာယာရေးဝန်ကြီး ဦးမင်းအောင်နှင့် အဖွဲ့ဝင်များသည် မြောက်ဦးမြို့တွင် ဩဂုတ် ၂၅ ရက်နံနက် ၁၁ နာရီက မြောက်ဦးမြို့တွင် ရှေးဟောင်းယဉ်ကျေးမှု အမွေအနှစ်ဒေသအတွင်း ဩဂုတ် ၂၄ ရက် ညနေ ၅ နာရီ ၅ မိနစ်က မြေလျင်လှုပ်ခတ်မှု

ကြောင့် ထိခိုက်ပျက်စီးမှုများကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးသည်။ မြောက်ဦးမြို့ ရှေးဟောင်းယဉ်ကျေးမှု အမွေအနှစ်ဒေသအတွင်း ပျက်စီးမှုများမှာ မာရ်ဂါးပေါင်အထက်ကရ တန်ခိုးကြီးဘုရားတစ်ဆူဖြစ်သော ရှေးဟောင်းသမိုင်းဝင် ရတနာမာရ်အောင်ဘုရားမှ စိန်ပူတော်ထီးတော်နှင့် ငှက်ပျောဖူးအခြေ ကြာ

မှောက်အပေါ်ပိုင်းအထိ ပေ ၂၀ ခန့်၊ ထီးတော်အောက်ဆုံးအဆင့် ကိုးလက်မခန့် ပြိုကျပြီး ရတနာပုံစေတီတော်ကြီးမှာ စိန်ပူတော်ထီးတော် အောက်ဆုံးအဆင့်ထိ ကိုးလက်မခန့် ပြိုကျခြင်းနှင့် ကိုးသောင်း ပုထိုးတော်ကြီး၏ အရှေ့မြောက်ထောင့် လိုဏ်ပတ်လမ်း ယာယီသွပ်မိုးထားသော နေရာများတွင် ကျောက်တုံးအပိုင်းအစများ ငါးခုခန့်နှင့်

နံရံကပ်ဆင်းတုသုံးဆူခန့် ပြိုကျခဲ့သည်။ အဆိုပါ ပျက်စီးမှုအခြေအနေများကို ရှေးဟောင်းသုတေသနနှင့် အမျိုးသားပြတိုက်ဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးဦးညိုမင်းလွင်က ရှင်းလင်းပြောကြားပြီး ပြည်နယ်ဝန်ကြီးများက လိုအပ်ချက်များအား ဖြည့်ဆည်းပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ (ခရိုင် ပြန်/ဆက်)



စင်ကာပူသမ္မတနိုင်ငံ၏ (၆)ကြိမ်မြောက် သမ္မတဟောင်းဖြစ်သူ Mr. S.R. Nathan ကွယ်လွန်သွားသဖြင့် မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ စင်ကာပူသမ္မတနိုင်ငံ သံရုံးတွင် ဖွင့်လှစ်ထားသော ဝမ်းနည်းခြင်း အထိမ်းအမှတ်စာအုပ်တွင် ဩဂုတ် ၂၅ ရက်က နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန အမြဲတမ်းအတွင်းဝန် ဦးအောင်လင်း လက်မှတ်ရေးထိုးစဉ် (သတင်းစဉ်)

မိုးထစ်ချုန်းမည် နေပြည်တော် ဩဂုတ် ၂၅ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ ကချင်၊ ကရင်၊ မွန်နှင့် ရခိုင်ပြည်နယ်တို့တွင် နေရာစိပ်စိပ်၊ တနင်္သာရီ၊ မကွေး၊ မန္တလေး၊ ရန်ကုန်၊ ဧရာဝတီနှင့် စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးဒေသကြီး အောက်ပိုင်း၊ ကယား၊ ချင်းနှင့် ရှမ်းပြည်နယ်တို့တွင် နေရာကျကျ မိုးထစ်ချုန်းရွာမည်။ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးအထက်ပိုင်းတွင် နေရာစိပ်စိပ် မိုးထစ်ချုန်းရွာပြီး နေရာကွက်၍ မိုးကြီးနိုင်သည်။ ရွာရန်ရာနန်း ၈၀ ဖြစ်သည်။ (မိုး/လေ)

ကြက်ခြေနီ အောင်လံ

- ❖ အနီရောင်ရဲ့ရဲတောက် အောက်ခြေက အဖြူခံ လွှင့်တဲ့အောင်လံ သည်အောင်လံ တာအလံတဲ့မေးမေးပါနဲ့လေ...
 - “လူသားကရုဏာ စွမ်းဆောင်ရာ” ဆောင်ပုဒ်ရယ်နဲ့ ဟန်မလုပ် သရုပ်မထည် အဟုတ်တကယ်ဆောင်ရွက် နောင်အတွက်မပျက်စေသည်
 - “ကြက်ခြေနီ” အောင်လံဝင့် တင့်ပါပေါ့လေ ...။
- ❖ ဝင့်ပါတဲ့ တင့်ပါ “ကြက်ခြေနီ” အောင်လံဝင့်
 - ကံဆင့်လိုသာ ပွဲတင့်လို့ “နောင်ခြေကမ္ဘာမှာ မှောင်နေရာလင်းစေမည်” လို့ နောင်သွေမကွာပြုစရာရယ်က “လူသားကမ္ဘာ ဂုဏ်သိက္ခာ တက်စေ” ကြောင်းရယ်နဲ့ ကျက်သရေတက်နေပမာ အခါခါပေးလို့ ပြည်မြန်မာသာယာရေးကိုလ အခက်ဝေစီ “ကြက်ခြေနီ” အောင်စည်ရွှန်းလို့ရယ် ပိုင်းဝန်းစို့လေး...။

ဒွါဒသမအကြိမ်မြောက် မြန်မာနိုင်ငံ ကြက်ခြေနီအသင်း ညီလာခံသို့ ဂုဏ်ပြုလျက် ...။

■ သူဇာနယ်(ဗျာပုံ)

မြန်မာ-အင်ဒိုနီးရှား နှစ်နိုင်ငံကုန်သွယ်မှုကို ကန်ဒေါ်လာ ၁ ဘီလီယံအထိ တိုးမြှင့်ဆောင်ရွက်ရေး ဆွေးနွေး

နေပြည်တော်၊ ဩဂုတ် ၂၅

ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတော် ဒုတိယသမ္မတ ဦးဟင်နရီဇန်ထီးယူသည် အင်ဒိုနီးရှားသမ္မတနိုင်ငံ ပြည်သူ့လွှတ်တော် ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ မစ္စတာ အိတ်ချ်မာယူဒင်အား ယနေ့ နံနက် ၉ နာရီတွင် နေပြည်တော်ရှိ နိုင်ငံတော်သမ္မတအိမ်တော် ဧည့်ခန်းမ၌ လက်ခံတွေ့ဆုံသည်။ (အောက်ပုံ)

တွေ့ဆုံစဉ် ပြည်သူများအကျိုးအတွက် နှစ်နိုင်ငံလွှတ်တော်နှစ်ရပ် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုတိုးမြှင့်ရေး၊ မြန်မာနိုင်ငံ၏ ငလျင်ဘေးသင့်ဒေသများတွင် အင်ဒိုနီးရှားနိုင်ငံမှ ပါဝင်ကူညီဆောင်ရွက်နိုင်ရေး၊ မြန်မာ-အင်ဒိုနီးရှား နှစ်နိုင်ငံကုန်သွယ်မှုကို အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၁ ဘီလီယံအထိ တိုးမြှင့်ဆောင်ရွက်ရေးတို့နှင့် စပ်လျဉ်း၍ ဆွေးနွေးကြသည်။

တွေ့ဆုံပွဲသို့ နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးကျော်တင်၊ စီမံကိန်းနှင့် ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးမောင်မောင်ဝင်းနှင့် တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ကြသည်။ (သတင်းစဉ်)



မြန်မာ - တရုတ် ချစ်ကြည်ရင်းနှီးမှုတိုးမြှင့်ရေးနှင့် စီးပွားရေးကဏ္ဍပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေး ဆွေးနွေး

နေပြည်တော်၊ ဩဂုတ် ၂၅

ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတော် ဒုတိယသမ္မတ ဦးမြင့်ဆွေသည် တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ စီးပွားရေးနှင့် ကူးသန်း ရောင်းဝယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး Madam Gao Yan နှင့်အဖွဲ့အား ယနေ့ နံနက် ၁၀ နာရီခွဲတွင် နိုင်ငံတော်သမ္မတ အိမ်တော် သံတမန်ဆောင်ဧည့်ခန်းမ၌ လက်ခံတွေ့ဆုံသည်။ (အပေါ်ပုံ)

တွေ့ဆုံစဉ် နှစ်နိုင်ငံ ချစ်ကြည်ရင်းနှီးမှုတိုးမြှင့်ရေးနှင့် စီးပွားရေးကဏ္ဍ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးကိစ္စရပ်များကို ဆွေးနွေးကြ ပြီး ဒုတိယဝန်ကြီး Madam Gao Yan က တရုတ်နိုင်ငံတွင် ကျင်းပမည့် (၁၃)ကြိမ်မြောက် နှစ်နိုင်ငံကုန်သွယ်မှုပြပွဲသို့ တက်ရောက်ရန် ဒုတိယသမ္မတအား ဖိတ်ကြားခဲ့သည်။

တွေ့ဆုံပွဲသို့ ဒုတိယသမ္မတနှင့်အတူ စီမံကိန်းနှင့် ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးမောင်မောင်ဝင်းနှင့် တာဝန်ရှိသူ များ တက်ရောက်ကြပြီး ဧည့်သည်တော် ဒုတိယဝန်ကြီးနှင့်အတူ မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ တရုတ်သံအမတ်ကြီး မစ္စတာ ဟန်လျန် တက်ရောက်သည်။ (သတင်းစဉ်)



မြန်မာ - အင်ဒိုနီးရှား လွှတ်တော်ချင်း ချစ်ကြည်ရင်းနှီးမှုတိုးမြှင့်ရေးဆွေးနွေး

နေပြည်တော်၊ ဩဂုတ် ၂၅

အမျိုးသားလွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ မနန်းဝင်းခိုင်သန်းသည် အင်ဒိုနီးရှားသမ္မတနိုင်ငံ ပြည်သူ့လွှတ်တော် ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ မစ္စတာ အိတ်ချ်မာယူဒင်နှင့်အဖွဲ့အား ယနေ့ ညနေ ၄ နာရီတွင် နေပြည်တော်ရှိ အမျိုးသားလွှတ်တော် ဧည့်ခန်းမဆောင်၌ လက်ခံ တွေ့ဆုံပြီး နှစ်နိုင်ငံလွှတ်တော်ချင်း ချစ်ကြည်ရင်းနှီးမှု တိုးမြှင့်ရေးဆိုင်ရာကိစ္စရပ်များ ဆွေးနွေးကြသည်။ (အောက်ပုံ)

(သတင်းစဉ်)



ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးဝင်းမြင့် အင်ဒိုနီးရှားလွှတ်တော်ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌအား တွေ့ဆုံ

နေပြည်တော်၊ ဩဂုတ် ၂၅

ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးဝင်းမြင့်သည် အင်ဒိုနီးရှားသမ္မတနိုင်ငံ ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ မစ္စတာ အိတ်ချ်မာယူဒင်နှင့် အဖွဲ့အား ယနေ့ ညနေ ၇ နာရီတွင် နေပြည်တော်ရှိ လွှတ်တော်အဆောက်အအုံ ဧည့်ခန်းမဆောင်၌ လက်ခံတွေ့ဆုံသည်။

တွေ့ဆုံစဉ် နှစ်နိုင်ငံအစိုးရအချင်းချင်း၊ လွှတ်တော်အချင်းချင်း ချစ်ကြည်ရင်းနှီးမှုနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးဆိုင်ရာ ကိစ္စ ရပ်များကို အမြင်ချင်းဖလှယ် ဆွေးနွေးကြသည်။ (အပေါ်ပုံ)

(သတင်းစဉ်)

သတ္တုကဏ္ဍ၊ ရေအားလျှပ်စစ်ကဏ္ဍနှင့် သဘာဝပတ်ဝန်းကျင် ထိန်းသိမ်းရေးကဏ္ဍ ကိစ္စရပ်များဆွေးနွေး

နေပြည်တော်၊ ဩဂုတ် ၂၅

သယံဇာတနှင့် သဘာဝပတ်ဝန်းကျင် ထိန်းသိမ်းရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီး ဦးအုန်းဝင်း ဦးဆောင်သည့် မြန်မာကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့သည် သတ္တု တူးဖော်ရေးလုပ်ငန်းများ၊ သဘာဝ ပတ်ဝန်းကျင် ထိန်းသိမ်းရေးလုပ်ငန်းများ အား ကြည့်ရှုလေ့လာရန် ဩဂုတ် ၁၈ ရက် နံနက်ပိုင်းက လာအိုပြည်သူ့ ဒီမိုကရက်တစ်နိုင်ငံသို့ ထွက်ခွာခဲ့သည်။

ယင်းနေ့ညနေ ၄ နာရီတွင် လာအို ပြည်သူ့ဒီမိုကရက်တစ် သမ္မတနိုင်ငံ ဝီယင်ကျွန်းမြို့ရှိစွမ်းအင်နှင့်သတ္တု ဌာနရုံး ဧည့်ခန်းမ၌ စွမ်းအင်နှင့်သတ္တု ဝန်ကြီးနှင့်တွေ့ဆုံကာ သတ္တုကဏ္ဍ၊ ရေအားလျှပ်စစ်ကဏ္ဍနှင့် သဘာဝ ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးကဏ္ဍ ကိစ္စ ရပ်များအပေါ် ရင်းနှီးပွင့်လင်းစွာ ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။

ဩဂုတ် ၁၉ ရက်၌ လာအိုပြည်သူ့ ဒီမိုကရက်တစ်နိုင်ငံတွင် သတ္တုတူးဖော် ရေးလုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသော ဩစတြေးလျနိုင်ငံအခြေစိုက် Pan Aust Mining Co.,Ltd.၏ ကုမ္ပဏီခွဲ တစ်ခုဖြစ်သည့် Phu Bia Mining Co.,Ltd. သို့ သွားရောက်၍ သတ္တု တူးဖော်ခြင်းလုပ်ငန်း အဆင့်ဆင့်စွန့်ပစ် ပစ္စည်းများအား စနစ်တကျစွန့်ပစ်ခြင်း၊ အနီးဝန်းကျင်ရှိ ဒေသခံပြည်သူများ

အတွက် ဘေးအန္တရာယ်မဖြစ်ပေါ်စေရေး နှင့် သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ထိခိုက်ပျက်စီးမှု နည်းပါးစေရေးအတွက် အချိန်နှင့် တစ်ပြေးညီ စောင့်ကြည့်ရေးစနစ်များ တပ်ဆင်၍ အနီးကပ်ဆောင်ရွက်မှု၊ သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးနှင့် သစ်တောပြန်လည်ပြုစု တည်ထောင် ခြင်းလုပ်ငန်းများ၊ ဒေသခံပြည်သူများ အတွက် ပညာရေး၊ ကျန်းမာရေးနှင့် ဒေသ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများ၏ လူမှုရေး တာဝန်ယူဆောင်ရွက်မှု အခြေအနေ များကို လေ့လာကြည့်ရှုခဲ့ကြောင်း သိရှိရသည်။ (သတင်းစဉ်)

ကြမ်းမြို့နယ် တောင်သူများအား မိုးရာသီစိုက်ပျိုးစရိတ် ချေးငွေများ ထုတ်ချေး

ကြမ်း၊ ဩဂုတ် ၂၅

ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ကြမ်းမြို့နယ်တွင် တောင်သူများအတွက် မြန်မာ့လယ်ယာ ဖွံ့ဖြိုးရေးဘဏ်ခွဲမှ ၂၀၁၆-၂၀၁၇ ဘဏ္ဍာနှစ်အတွက် မိုးရာသီစိုက်ပျိုးစရိတ် ချေးငွေ များကို တစ်ဧက တစ်သိန်းခွဲဖြင့် မေလဆန်းမှ စတင်ထုတ်ချေးပေးလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

ချေးငွေများထုတ်ချေးပေးရာတွင် အချိန်မီပေးဆပ်သည့် ဒေသခံတောင်သူများကို ငွေထုတ်ချေးနေကြောင်း၊ ကျေးရွာအုပ်စု ကိုးအုပ်စုရှိ ပေးဆပ်ရန်ကျန်ရှိသော တောင်သူများကို ဒုတိယအကြိမ် ဆက်လက်ထုတ်ချေးမည်ဖြစ်ကြောင်း မြန်မာ့ လယ်ယာဖွံ့ဖြိုးရေးဘဏ်မန်နေဂျာ ဦးဌေးလွင်က ပြောကြားသည်။

ကြမ်းမြို့နယ်တွင် ရပ်ကွက်နှင့် ကျေးရွာအုပ်စု ၃၅ စုရှိသည့်အနက် အချိန်မီ ပေးဆပ်သည့် ရပ်ကွက်/ကျေးရွာအုပ်စု ၃၂ စုမှ မိုးရာသီ မိုးစပါးသီးနှံ စိုက်ပျိုး ထုတ်လုပ်သူတောင်သူအစုအဖွဲ့ ၂၄၃၈ ဖွဲ့၊ ဒေသခံတောင်သူပေါင်း ၇၀၀၀၊ စိုက်ဧက ပေါင်း ၃၄၄၅၀ အတွက် ချေးငွေ ၅၀၆၇၆ ဒသမ ၅ သိန်းကို တောင်သူများ လက်ဝယ် အရောက် ထုတ်ချေးဆောင်ရွက်ပြီးစီး၍ ချေးငွေကုလကို စက်တင်ဘာလအထိ သတ်မှတ်ထားကြောင်း သိရသည်။ (မြို့နယ် ပြန်/ဆက်)

သက်ရှိလောက တည်မြဲစွာ သစ်ပင်စိုက်ပျိုး ထိန်းသိမ်းစို့



အီတလီလျှင်ကြောင့် သေဆုံးသူ ၂၅၀ အထိမြင့်တက်လာ

ရောမ ဩဂုတ် ၂၅

ဩဂုတ် ၂၄ ရက် ဒေသစံတော်ချိန် နံနက် ၄ နာရီခွဲအချိန်တွင် အီတလီနိုင်ငံမြို့တော် ရောမအရှေ့မြောက်ဘက် ကီလိုမီတာ ၁၀၀ ခန့်အကွာကို ဗဟိုပြု၍ အင်အား ရစ်ချီတာစကေး ၆ ဒသမ ၂ အဆင့်ရှိ ငလျင်တစ်ခုလှုပ်ခဲ့ရာ သေဆုံးပျက်စီးမှုများဖြစ်ပေါ်ခဲ့ကြောင်း သတင်းများတွင် ဖော်ပြခဲ့သည်။

ဩဂုတ် ၂၄ ရက် ဖော်ပြချက်များအရ သေဆုံးသူအရေအတွက်မှာ ၇၃ ဦးသာရှိကြောင်း သိရပြီး လူ ၁၅၀ ကျော် ပျောက်ဆုံးနေကာ အဆောက်အအုံ များလည်း အများအပြားပျက်စီးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

သို့သော်လည်း ယနေ့နောက်ဆုံးသတင်းများအရ ငလျင်ကြောင့် သေဆုံးသူဦးရေမှာ လူ ၂၅၀ အထိတိုးလာကြောင်း ဒေသဆိုင်ရာအာဏာပိုင်များက ပြောကြားခဲ့သည်။ ရှစ်တီးပြည်နယ်တွင် ငလျင်ကြောင့် လူပေါင်း ၁၉၀ သေဆုံးခဲ့ပြီး အက်စ်ကိုလီ ဝီစီနီပြည်နယ် တွင် ၅၇ ဦး သေဆုံးခဲ့ကြောင်း ၎င်းတို့က ဆက်လက်ပြောကြားခဲ့သည်။ ကယ်ဆယ်ရေးလုပ်သားများကလည်း အရေးပေါ်ကယ်ဆယ်မှုများကို ဆက်လက်လုပ်ဆောင်နေကြောင်း သိရသည်။

(ရိုက်တာ)

ကမ္ဘာကြီးနှင့်တူသော ပြိုဟဲတစ်လုံးကို ရှာဖွေတွေ့ရှိ

လန်ဒန် ဩဂုတ် ၂၅

ကမ္ဘာကြယ်အစုအဝေးအနီးတွင် ကမ္ဘာကြီးနှင့်တူသော နောက်ထပ်ပြိုဟဲ တစ်ခုကို ရှာဖွေတွေ့ရှိခဲ့ကြောင်း သိပ္ပံပညာရှင်အဖွဲ့တစ်ဖွဲ့ ပြောခဲ့သည်။ ယင်းပြိုဟဲသည် အလင်း နှစ်လေးနှစ်အကွာတွင်ရှိကြောင်း သိရသည်။

လန်ဒန်ကွင်းနဲမေရီတက္ကသိုလ်မှန်ကွတ္တပညာရှင်တစ်ဦး ဦးဆောင်သော အဖွဲ့သည် ကြယ် အစုအဝေးကိုလေ့လာရန် ချီလီရှိ နက္ခတ်တာရာကြည့်အဆောက်အအုံကို အသုံးပြုခဲ့သည်။ ပရိုဗီဒီယာဆန်တူရီယာခေါ်သော ယင်းပြိုဟဲသည် ကမ္ဘာထက် ၁ ဒသမ ၃ ဆ ပိုကြီးမားကြောင်း သိပ္ပံပညာရှင်အဖွဲ့က တွေ့ရှိခဲ့သည်။ ယင်းပြိုဟဲမျက်နှာပြင်တွင် အရည်များ တည်ရှိနေကြောင်း သိပ္ပံပညာရှင်အဖွဲ့က ပြောခဲ့သည်။

နေအဖွဲ့အစည်းအပြင်ဘက်တွင် ပြိုဟဲအမြောက်အမြားကို ရှာဖွေတွေ့ရှိခဲ့သော်လည်း ယခုတွေ့ရှိသည့် ကမ္ဘာအရွယ်လောက်ကြီးမားသော ပရိုဗီဒီယာဆန်တူရီယာပြိုဟဲကို တွေ့ရှိမှုသည် ပထမဆုံးဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

(အင်န်အိတ်ချ်ကေ)

မြောက်ကိုရီးယား၏ ဒုံးလက်နက်စမ်းသပ်ခြင်းကို လုံခြုံရေးကောင်စီအရေးယူရန် ဘုံသဘောတူညီချက်မရရှိသေး

ရိုက်တာ ဩဂုတ် ၂၅

ကုလသမဂ္ဂလုံခြုံရေးကောင်စီသည် မြောက်ကိုရီးယား၏ ဒုံးလက်နက်စမ်းသပ်ခြင်းကို မည်သို့မည်ပုံ အရေးယူတုံ့ပြန်မှုများ ပြုလုပ်မည်ဆိုသည်ကို သဘောတူညီချက် မရရှိဘဲဖြစ်နေသည်။

ကုလသမဂ္ဂလုံခြုံရေးကောင်စီသည် ဂျပန်၊ အမေရိကန်ပြည်ထောင်စုနှင့် တောင်ကိုရီးယားနိုင်ငံတို့၏ မြောက်ကိုရီးယား ဒုံးကျည်စမ်းသပ်မှုကို ပြတ်ပြတ်သားသား တုံ့ပြန်ပေးရန် တောင်းဆိုမှုကြောင့် အရေးပေါ်အစည်းအဝေးတစ်ရပ်ကို ဩဂုတ် ၂၄ ရက်က ကျင်းပခဲ့ရသည်။ ယင်းတံခါးပိတ်အစည်းအဝေးကို မြောက်ကိုရီးယားနိုင်ငံက ဒုံးကျည်ပစ်လွှတ် စမ်းသပ်ပြီးနောက် ပြုလုပ်ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ မြောက်ကိုရီးယားနိုင်ငံက နောက်ဆုံးပစ်လွှတ်စမ်းသပ်သော ဒုံးကျည်သည် ကီလိုမီတာ ၅၀၀ ခန့်အထိပစ်လွှတ်လိုက်နိုင်ကြောင်း သိရသည်။ ယင်းဒုံးကျည်ကို ဂျပန်ပင်လယ်ရေပိုင်နက်ရှိ ဂျပန်လေကြောင်းရန် ကာကွယ်ရေးဌာနကို ပစ်လွှတ်လိုက်ဖွယ်ရှိကြောင်း သိရသည်။ အစည်းအဝေးပြီးနောက် လုံခြုံရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ ဒါဘိုရပ်လန်ဘင်အီတာရာဟင်က ဒုံးကျည်ပစ်လွှတ်ခြင်းကို နိုင်ငံအများစုက ပြစ်တင် ဝေဖန်ကြောင်း ပြောခဲ့သည်။ သို့သော်လည်း ဘုံသဘောတူညီချက်မရရှိခဲ့ကြောင်း ၎င်းက ပြောကြားခဲ့သည်။

မြောက်ကိုရီးယား၏ ဒုံးလက်နက်စမ်းသပ်ခြင်းကို မည်သို့မည်ပုံ အရေးယူ တုံ့ပြန်မှုများ ပြုလုပ်မည်ကို လုံခြုံရေးကောင်စီအနေဖြင့် ဆက်လက်ဆွေးနွေးမည်ဖြစ်သည်။

(အင်န်အိတ်ချ်ကေ)

အီရန်ကမ်းခြေစောင့်တပ်ဖွဲ့ရေယာဉ်များ ဟော်မုန်ရေလက်ကြားအနီးတွင် အမေရိကန်စစ်သင်္ဘောကို နှောင့်ယှက်

ဝါရှင်တန် ဩဂုတ် ၂၅

အီရန်နိုင်ငံရှိ တော်လှန်ရေးကမ်းခြေစောင့်တပ်ဖွဲ့ရေယာဉ်လေးစင်းသည် အင်္ဂါနေ့က အမေရိကန်စစ်သင်္ဘောတစ်စင်းကို ဟော်မုန်ရေလက်ကြားအနီးတွင် ကြားဖြတ်နှောင့်ယှက်မှုများ ပြုလုပ်ခဲ့ကြောင်း အမေရိကန် အာဏာပိုင်များက ပြောကြားခဲ့သည်။ ဆီးရီးယားပြည်တွင်းစစ်အတွင်း ပင်လယ်ကွေ့အတွင်းရှိ အီရန်တို့၏ သဘောထားနှင့်ပတ်သက်၍ အမေရိကန်က စိုးရိမ်ပူပန်နေသည့်ကြားမှ ထိုသို့ ဖြစ်ပွားခဲ့ခြင်း ဖြစ်သည်။

အမည်မဖော်လိုသူ အာဏာပိုင်တစ်ဦးက အီရန်ရေယာဉ်နှစ်စင်းသည် USS Nitze ဖျက်သင်္ဘောအနီး ကိုက် ၃၀၀ အကွာသို့ မသင်္ဘောဖွယ်ရာ ရောက်ရှိလာခဲ့သည်ဟုဆိုသည်။

အမေရိကန်ကာကွယ်ရေး အာဏာပိုင်အဖွဲ့က USS Nitze ဖျက်သင်္ဘောသည် အင်္ဂါနေ့က အနီးသို့ ရောက်ရှိလာသည့် အီရန်ရေယာဉ်များနှင့်အချက်ပြဆက်သွယ်ရန် ကြိုးစားခဲ့သည်။ သို့သော် ရေယာဉ်များက တုံ့ပြန်မှုမရှိခဲ့ပေ။ အမေရိကန်က အီရန် သင်္ဘောများဘက်သို့ အချက်ပြမီးရှူးပစ်ခတ်မှု ၁၀ ကြိမ်ပြုလုပ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

အမေရိကန်နှင့် အခြားနိုင်ငံများသည် ဆီးရီးယားသမ္မတဘတ်ရှာအယ်လ်အာဆတ်အား အီရန်၏ ကျောထောက်နောက်ခံပေးမှုနှင့် ၎င်း၏ နျူကလီးယားအစီအစဉ်ကို စိုးရိမ်ပူပန်လျက်ရှိသည်။

(ရိုက်တာ)



ကဘူးလ်ရှိ အမေရိကန်တက္ကသိုလ်၌ အကြမ်းဖက်တိုက်ခိုက်ခံရ၍ ၁၂ ဦးသေဆုံး

ကဘူးလ် ဩဂုတ် ၂၅

ကဘူးလ်မြို့ရှိ အမေရိကန်တက္ကသိုလ်တွင် သေနတ်ပစ်ခတ်မှုနှင့် ကားပုံးခွဲတိုက်ခိုက်မှုဖြစ်ပွားကာ ကျောင်းသား ခုနစ်ဦး အပါအဝင်လူ ၁၂ ဦးသေဆုံးခဲ့သည်။ ကြေကွဲဖွယ်ဖြစ်ရပ်ဖြစ်ပွားခဲ့ကြောင်းရဲအဖွဲ့က ကြာသပတေးနေ့အစောပိုင်းတွင် ပြောကြားခဲ့သည်။

အဆိုပါ တိုက်ခိုက်မှုသည် ဗုဒ္ဓဟူးနေ့ဒေသစံတော်ချိန် ညနေ ၆ နာရီခွဲက ဖြစ်ပွားခဲ့သည်။ ဖြစ်ပွားပုံမှာ စစ်သွေးကြွဟု သံသယရှိသူ နှစ်ဦးသည် နိုင်ငံခြားသားဝန်ထမ်းများနှင့် ကျောင်းသားများရှိသည့် စာသင်ဆောင်အဆောက်အအုံအတွင်း ဝင်ရောက်လာကာ သေနတ်ဖြင့် စီးနှင်းတိုက်ခိုက်ခဲ့ပြီး ကားပုံးခွဲတိုက်ခိုက်မှုကိုပါ လုပ်ဆောင်ခဲ့ကြောင်း အာဏာပိုင်များက ပြောကြားသည်။

ထို့နောက် အာဖဂန်အထူး ရဲတပ်ဖွဲ့အင်အားစုများ ရောက်ရှိလာခဲ့ပြီး အဆောက်အအုံကို ဝန်းရံခဲ့ကြကြောင်း ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာနမှ အကြီးတန်းအရာရှိတစ်ဦးက ပြောကြားခဲ့သည်။

ကဘူးလ်ရဲအရာရှိချုပ် အဗ္ဗဒူလ်ရာမန်ရာဟီမီက တိုက်ခိုက်မှုအတွင်း ကျောင်းသား ခုနစ်ဦး၊ ရဲအဖွဲ့ဝင် သုံးဦးနှင့် လုံခြုံရေးအစောင့် နှစ်ဦးသေဆုံးခဲ့ပြီး ယခုလအတွင်း ဒုတိယမြောက်တိုက်ခိုက်ခံရမှုဖြစ်ကြောင်း ပြောကြားခဲ့သည်။ သေနတ်သမားနှစ်ဦးကို အသေပစ်ခတ်ဖမ်းဆီးခဲ့ရသည်။

ထိုခိုက်ခတ်ရာရာသို့မဟုတ် နိုင်ငံခြားသားတစ်ဦးတစ်ယောက်မျှ မပါရှိကြောင်း အာဖဂန်ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာနက ပြောကြားခဲ့သည်။

(ရိုက်တာ)

ခရစ္စတလ်ပဲလေ့စ်အသင်းနဲ့အတူ

စောင်ကြည့်ရမယ့် တိုက်စစ်မှူးဘန်တီကီ



ဘရာဇီးအသင်းခေါင်းဆောင်အဖြစ် နေမာ ဆက်ရှိနေရန် နည်းပြ တိုင်တီ လိုလား

ဘရာဇီးလက်ရွေးစင်အသင်း ခေါင်းဆောင်ရာထူးကို စွန့်လွှတ် ပြုပြင်ကြောင်း ကြေညာခဲ့သူ နေမာ၏ ဆုံးဖြတ်ချက်ကို ပြင်ဆင် ပြောင်းလဲစေရန် ကြိုးစားသွားမည်ဟု ဘရာဇီးလက်ရွေးစင် အသင်းနည်းပြ တိုင်တီက ထုတ်ဖော်ပြောဆိုလိုက်သည်။

ဘာစီလိုနာအသင်း တိုက်စစ်မှူး နေမာသည် ၂၀၁၆ ခုနှစ် ရီယိုအိုလံပစ်ပြိုင်ပွဲ၌ ဘရာဇီးအိုလံပစ်အသင်းအတွက် ပထမဆုံး အကြိမ် ရွှေတံဆိပ်ဆု ဆွတ်ခူးနိုင်စေရန် ကူညီပေးနိုင်ခဲ့ပြီး နောက် ဘရာဇီးလက်ရွေးစင်အသင်း၏ ခေါင်းဆောင်ရာထူးကို စွန့်လွှတ်ကြောင်း ကြေညာခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

တိုက်စစ်မှူး နေမာက ဘရာဇီးလက်ရွေးစင်အသင်း ခေါင်းဆောင်ရာထူးအား စွန့်လွှတ်ခြင်းအကြောင်းရင်းကို ပြောဆိုခဲ့ ခြင်းမရှိခဲ့ပေ။ သို့သော်လည်း နေမာနှင့် ဘရာဇီး မီဒီယာများအကြားတွင် ဆက်ဆံရေးတင်းမာမှုများသည် ဘရာဇီး ခေါင်းဆောင်ရာထူးအား စွန့်လွှတ်ရန် နေမာဆုံးဖြတ် ခဲ့ခြင်း၏ အဓိက အကြောင်းရင်းဖြစ်နိုင်ကြောင်း သတင်းများတွင် ဆက်လက် ရေးသားထားသည်။ အသက် ၂၄ နှစ်အရွယ်ရှိ တိုက်စစ်မှူး နေမာအား ၂၀၁၄ ခုနှစ် စက်တင်ဘာလအတွင်းတွင် ဘရာဇီးအသင်းနည်းပြအဖြစ် တာဝန်ယူခဲ့သူ ဒွန်ဂါက အသင်း ခေါင်းဆောင်အဖြစ် ခန့်အပ်ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ တိုက်စစ်မှူး နေမာသည် ဘရာဇီး လက်ရွေးစင်အသင်းအတွက် ပွဲ ၇၀ ပါဝင်ကစားခဲ့ပြီး ၄၆ ဂိုး သွင်းယူပေးထားသည်။

“အိုလံပစ်ပြိုင်ပွဲမှာ အောင်မြင်မှုအတွက် အောင်ပွဲခံဖို့နဲ့ ဘရာဇီးလက်ရွေးစင်အသင်းရာထူးနဲ့ပတ်သက်ပြီး စိုးရိမ်ပူပန် နေမှုမရှိဖို့ နေမာကို ပြောဆိုခဲ့ပါတယ်။ နေမာဟာ ကွင်းအတွင်း မှာ အသင်းကို ဦးဆောင်နိုင်သူဖြစ်ပါတယ်။ ဘာဆက်ဖြစ်လာ မလဲဆိုတာကို ကျွန်တော်တို့ စောင့်ကြည့်ရမှာပါ” ဟု ဘရာဇီး အသင်းနည်းပြ တိုင်တီက ပြောသွားသည်။

ဘရာဇီးအသင်း ခေါင်းဆောင်တာဝန်အား နေမာနှင့် အခြားအတွေ့အကြုံရသောဘရာဇီးကစားသမားများကို အလှည့်ကျ တာဝန်ပေးအပ်သွားရန် ရည်မှန်းထားကြောင်း နည်းပြ တိုင်တီ က ဆက်လက်ပြောဆိုခဲ့သည်။

ပြီးခဲ့တဲ့စနေနေ့က ခရစ္စတလ်ပဲလေ့စ်အသင်းဟာ စပါးအသင်းကို မိနစ် ၈၀ အထိ သရေကစားနိုင်ခဲ့ပြီး ၈-၂ မိနစ်မှ ဝမ်ယာမရဲ့ သွင်းဂိုးနဲ့ အရှုံးပေးခဲ့ရပါတယ်။ အဲဒီပွဲဟာ ခရစ္စတလ်ပဲလေ့စ် အသင်းမန်နေဂျာ အလန်ပါဂျူးအတွက်တော့ စိတ်ကသိကအောက်တွေ ဖြစ်ခဲ့ရတယ်ဆိုတာကတော့ ထင်ရှားလွန်းပါတယ်။ ပထမပိုင်းမှာ ကောင်းမွန်စွာကစားနိုင်ခဲ့သလို ဒုတိယပိုင်းမှာလည်း ဂိုးပေါက်ခြိမ်းခြောက် နိုင်မှုတွေရှိခဲ့တာကြောင့် ခရစ္စတလ်ပဲလေ့စ်အသင်းအတွက် အပေါင်းလက္ခဏာဆန်တဲ့ ရလဒ်တွေ ရလာလေမလားလို့ မျှော်လင့်မိခဲ့ကြပေမယ့် နောက်ဆုံးမှာတော့ ဝမ်ယာမရဲ့ သွင်းဂိုးဟာ အလန်ပါဂျူးရဲ့ မျှော်လင့်ချက်တွေကိုတော့ ရိုက်ချိုးလိုက်ပါတယ်။

ဒီနှစ် ပရီမီယာလိဂ်ရာသီစ နှစ်ပွဲလုံးမှာတော့ ခရစ္စတလ်ပဲလေ့စ် အသင်းဟာ နှစ်ပွဲလုံးရှုံးနိမ့်ထားပြီး ဖြစ်တာကြောင့် မန်နေဂျာ အလန် ပါဂျူးအပေါ်မှာတောင် ဝေဖန်မှု တစ်စွန်းတစ်စ ကြားနေရပြီဖြစ်ပါ တယ်။ ဒါပေမယ့် အလန်ပါဂျူးက တော့ “ပြီးခဲ့တဲ့ရာသီက ကျွန်တော် တို့အသင်းဟာ အက်စ်အေဖလား နောက်ဆုံးပိုလ်လုပွဲအထိ ရောက်ရှိ ခဲ့တာကိုတော့ လူတိုင်းသတိရဦး မယ်ထင်ပါတယ်။ ဒါကြောင့်လည်း ယုံကြည်မှုဟာ ကျွန်တော်တို့ အသင်းအတွက်တော့ ပြဿနာ တစ်ခုအဖြစ်ရှိနေတာက သေချာ ပါတယ်။ ကျွန်တော်တို့လို အပ်နေ တာကတော့ စိတ်ဓာတ်အင်အားလို့ ပြောရမှာဖြစ်ပါတယ်” လို့လည်း ပြောဆိုခဲ့ပါတယ်။

ဒါကြောင့်လည်း ခရစ္စတလ် ပဲလေ့စ်အသင်းဟာ အသင်း အတွက်လိုအပ်နေတဲ့ စိတ်ဓာတ် အင်အားအတွက် ဘန်တီကီကို ခေါ်ယူလိုက်တာ ဖြစ်ပါတယ်။ ဘန်တီကီကို ခေါ်ယူခြင်းနဲ့ ပတ်သက်ပြီး အလန်ပါဂျူးက “ပရီ မီယာလိဂ်ဟာ အလွန်ကိုခက်ခဲလွန်း တဲ့လိင်လို့ ပြောရမှာပါ။ ပြီးခဲ့တဲ့နှစ် ကဆိုရင်လည်း ကျွန်တော်တို့ အသင်းဟာ ဒုတိယရာသီဝက်မှာ ဂိုးတွေရရှိဖို့အတွက် ရုန်းကန်နေ ခဲ့ရပါတယ်။ ဒါကြောင့်လည်း ဒီနှစ် ရာသီမှာတော့ ပြောင်းလဲမှုအနည်း ငယ်လုပ်ဆောင်ခဲ့ပါတယ်။ ဘန်တီကီနဲ့ပတ်သက်ပြီး ကျွန်တော်နှစ်သက်မိတဲ့ အချက်ကတော့ သူဟာ ဂိုးအောင်စွမ်းဆောင်နိုင်ခြင်းပါပဲ။ အခုအချိန်ကနေစပြီး သူဟာအသင်းအတွက် ဂိုးတွေကို ဖန်တီးပေးနိုင်တော့မှာပါ” ဟု ပြောဆိုခဲ့ပါတယ်။

တိုက်စစ်မှူးဘန်တီကီဟာ ပြီးခဲ့တဲ့ရာသီက လီဗာပူးအသင်းမှာ ၁၅၂၀ မိနစ်သာကစားခွင့် ရရှိခဲ့ပေမယ့် တစ်ပွဲအလိုက် ဂိုးသွင်းယူနိုင်မှုကတော့ အကောင်းဆုံးရှိတယ်လို့ ပြောရမှာဖြစ်ပါ တယ်။ သူဟာ ပရီမီယာလိဂ်မှာ ကိုးဂိုးသွင်းယူနိုင်ခဲ့ပြီး ဂိုးပေါက်ကန်သွင်းနိုင်မှု ကိုးကြိမ်နဲ့ ဂိုးရရှိ ဖို့အတွက် သုံးကြိမ်တိုင် ပံ့ပိုးပေးထားနိုင်ခဲ့သူလည်းဖြစ်ပါတယ်။ လီဗာပူးမန်နေဂျာ ဂျာဂျင်ကလော့ အနေနဲ့ ဘန်တီကီကို အသင်းကနေ ထွက်ခွာစေခဲ့တဲ့ အဓိကအကြောင်းကတော့ သူ့ရဲ့ကစားပုံဟာ အသင်းရဲ့ကစားကွက်နဲ့ မကိုက်ညီလို့လည်း ဖြစ်ပါတယ်။ ဒါ့အပြင် ပြီးခဲ့တဲ့ရာသီက ဖာမီနီရဲ့ စွမ်းဆောင်မှုကလည်း ဘန်တီကီထက် အနည်းငယ်သာလွန်နေခဲ့လို့ဖြစ်ပါတယ်။



ဘန်တီကီ၏စွမ်းဆောင်မှုပုံစံတမ်း

ခုနှစ်	ပွဲ	ဂိုး	ပံ့ပိုးမှု	တိကျမှုကန်သွင်းမှု
၂၀၁၂-၁၃	၃၄	၁၉	၄	၄၁.၄ %
၂၀၁၃-၁၄	၂၆	၁၀	၂	၄၁.၀ %
၂၀၁၄-၁၅	၂၉	၁၃	၂	၃၆.၃ %
၂၀၁၅-၁၆	၂၉	၉	၃	၃၂.၀ %

လည်း ခရစ္စတလ်ပဲလေ့စ်အသင်း ဖြတ်တင်ဘောပေးပို့ရာမှာ တိကျမှုကတော့ ၁၅၄ ကြိမ်ရှိခဲ့ပြီး ပရီမီယာလိဂ်မှာတော့ ခရစ္စတလ်ပဲလေ့စ်အသင်းထက် ဘောလုံးပေးပို့ရာမှာ တိကျမှုရှိတဲ့ အသင်းဆိုလို့ ဆောက်သစ်တန်အသင်းသာရှိပြီး ၁၇၄ ကြိမ်ရှိခဲ့ပါတယ်။ ဒါကြောင့်လည်း ဘောလုံး ပေးပို့ရာမှာတိကျမှုရှိတဲ့ ခရစ္စတလ်ပဲလေ့စ်အသင်းအတွက်တော့ အမြင့်ဘောတွေ ရင်းနှီး ကျွမ်းဝင်တဲ့ ဘန်တီကီတို့ကတော့ လိုက်ဖက်တယ်လို့လည်း ပြောရမှာဖြစ်ပါတယ်။

ဒါ့အပြင် အဆုံးသတ်သေချာမှု၊ တိုက်ရိုက်အလွန်တည် ကန်ဘောကန်သွင်းရာမှာအားသာမှု ခေါင်းတိုက် ဘောသွင်းယူရာတွင် ကျွမ်းကျင်မှုတွေနဲ့ ပြည့်စုံတဲ့ တိုက်စစ်မှူး ဘန်တီကီဟာ တာထွက်မလှတဲ့ ခရစ္စတလ်ပဲလေ့စ်အသင်းအတွက်တော့ အထောက်အကူဖြစ်နိုင်မယ့် ကစား သမားအဖြစ်ရှိလာ မလားဆိုတာကတော့ မြက်ခင်းစိမ်းတွေပေါ်က ပွဲတွေကိုပဲကြည့်ရမှာဖြစ် ပါတယ်။

အောင်က

မန်စီးတီးအသင်းမန်နေဂျာ ဂွာဒီယိုလာအား အချိန်ပေးရန်လိုအပ်ကြောင်း မိုက်ကယ်ဘောလက် မှတ်ချက်ပြု

မန်စီးတီးအသင်း မန်နေဂျာဂွာဒီယိုလာသည် မန်စီးတီးတွင် အောင်မြင်မှုရရှိနိုင်ကြောင်း သို့သော်လည်း ဂွာဒီယိုလာ၏အစီအစဉ်များ အောင်မြင်စေရေးအတွက် မန်စီးတီးအနေဖြင့် အချိန်ပေးရန်လိုအပ်ကြောင်း ဂျာမနီကွင်းလယ်ကစားသမားဟောင်း မိုက်ကယ်ဘောလက်က မှတ်ချက်ပြု ပြောဆိုလိုက်သည်။

ဘိုင်ယန်မြူးနစ်နှင့် လေဗာကူဆင်အသင်းတို့တွင် ပါဝင်ကစားခဲ့ဖူးသူ ကွင်းလယ်ကစားသမားဟောင်း မိုက်ကယ်ဘောလက်(၃၉နှစ်)သည် ၂၀၀၆ ခုနှစ်မှ ၂၀၁၀ ပြည့်နှစ်အထိ ပရီမီယာလိဂ်ကလပ် ချယ်လ်ဆီးအသင်းတွင် ပါဝင်ကစားခဲ့သူဖြစ်သည်။

“ဂွာဒီယိုလာက သူတာဝန်ယူတဲ့အသင်းတွေကို ကစားစေချင်တဲ့ပုံစံမျိုးက တကယ်ကို ကောင်းမွန်ပါပြီ။ အပြစ်ပြောစရာမရှိပါဘူး။ သူဟာ ပြိုင်ဘက် အသင်း ဒါမှမဟုတ် သူ့အသင်းရဲ့အနေအထားကို ဆန်းစစ်အကဲခတ်ပြီးမှ ဒီလိုကောင်းမွန်တဲ့ပုံစံမျိုးကို ချမှတ်တတ်သူဖြစ်ပါတယ်။ ဂွာဒီယိုလာက သူ့အလုပ် ကိုလည်း ချစ်ခင်သူပါ။ ဒီအချက်ကို ကျွန်တော်တို့မြင်တွေ့နိုင်ပါတယ်။ မန်စီးတီးအသင်းကို တာဝန်ယူတာက ဂွာဒီယိုလာအတွက် စိန်ခေါ်မှုအသစ်ဖြစ်သလို မန်စီးတီးအတွက်လည်း ကြီးမားတဲ့အစီအစဉ်ဖြစ်ပါတယ်။ ဂွာဒီယိုလာအနေနဲ့ မန်စီးတီးကို သူတာဝန်ယူခဲ့တဲ့ ဘိုင်ယန်မြူးနစ်အသင်းလိုမျိုး ရှုမြင်လိမ့်မလားဆိုတာတော့ ကျွန်တော်မသိဘူး။ မန်စီးတီးဟာ ဂွာဒီယိုလာ လက်ထဲမှာရှိခဲ့တဲ့ ဘိုင်ယန်လို တူညီတဲ့စွမ်းရည်မျိုးမရှိတဲ့အသင်းပါ။ ဒါကြောင့် ဂွာဒီယိုလာရဲ့ မန်စီးတီးမန်နေဂျာဘဝ အစပိုင်းမှာ သူ့ဆီကနေ အများကြီးမျှော်လင့်ထား လို့မရပါဘူး” ဟု မိုက်ကယ်ဘောလက်က ပြောဆိုခဲ့သည်။

မန်စီးတီးအသင်းသည် ယခုနှစ် ပရီမီယာလိဂ်ပြိုင်ပွဲ ရာသီအစနှစ်ပွဲအဖြစ် ဆန်းဒါးလန်၊ စတုတ်အသင်းတို့နှင့် ကစားခဲ့သည့်ပွဲများ၌ နိုင်ပွဲများရယူထားနိုင်သည့်အသင်းဖြစ်သည်။ နွေရာသီ ဈေးကွက်ကာလအတွင်း ကစားသမားကောင်းများ အားဖြည့်ခေါ်ယူထားပြီး မန်နေဂျာ ဂွာဒီယိုလာ၏ အဓိကပြိုင်ဘက်တစ်ဦးဟု သတ်မှတ်ခံထားရသူ မော်ရင်ညီတာဝန်ယူနေသည့် မန်ယူအသင်း သည်လည်း ယခုနှစ် ပရီမီယာလိဂ်ရာသီအစပိုင်းတွင် ရလဒ်ကောင်းများရရှိနေခြင်းကြောင့် ဂွာဒီယိုလာအနေဖြင့် အမှတ်ပေးချန်ပီယံဆုပေးလားရရှိရေးအတွက် မန်ယူနှင့် အဓိကယှဉ်ပြိုင်ရဖွယ်ရှိသည် ဟု ထင်ကြေးပေးမှုများ ထွက်ပေါ် လျက်ရှိသည်။



JEWEL HOTEL
Yangon

ဂျူးဝဲလ်ဟိုတယ်

အထူးသက်သာသော နန်းထားများဖြင့် ပြည်တွင်း/ပြင်ပ စည်သည်တော်ကြီးများကို ကြိုဆိုလျှက်ရှိပါသည်။

No.150(D), Corner of University Avenue & Kabaye Pagoda Road, Bahan Township, Yangon, Myanmar.
Tel: 95 1 541051, 541503, 549345 Fax: 95 1 543174

ပြုသင်္ဂဟအုပ်စုမှ အမှတ် - ၃၃၃ (မြေထိပ်) လမ်း - ၃၀ (အလယ်) ကျောက်တန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကင်း မြို့ - ၀၁ ၂၅၀၆၇၇၊ ၀၉ ၅၅ ၀၅၃၃၇

အဆိပ်ရိမ့်များ **ထွက်ပြီ**

မောင်ဌေးအန်

ပစ္စည်းဆိုင် ကြွေစက္ကူ - ရောင်းပုံများဖြင့်

ရန်ကင်းစာအုပ်ဆိုင်များ၊ ဟလာပြိုင်စိုက်ပျိုးရေးအစည်းဆိုင်၊ မြေပဒေသာအစည်းဆိုင်၊ စာပေဗိမာန်အစည်းဆိုင်၊ မန္တလေးမြို့၊ နဂါး စာပေ၊ ထွန်းဦး စာပေ၊ စိတ်ကူးချိုစာပေ၊ ဖော်လမြိုင်မြို့၊ ကျော်ကျော် စာပေ။

SINGAPORE HIGHER EDUCATION EXHIBITION 2016

စင်ကာပူ အဆင့်မြင့် ပညာရေး ပြပွဲ ၂၀၁၆

Time Saving, Cost Saving, Safe Living & Smart Learning in Singapore. Join Us NOW !!!

FREE EDUCATION CONSULTATION
FREE CAREER CONSULTATION
SCHOLARSHIPS & STUDY GRANTS

စင်ကာပူနိုင်ငံတွင် Engineering, Biomedical & Health Sciences, Business, Banking, Finance, Fashion, Product Design, IT & Cyber Security, Film & TV (Production) နှင့် MBA ဘွဲ့များကို ရယူလိုသူများအတွက် ကျောင်းဝင်ခွင့် အချက်အလက်များနှင့် အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းများအကြောင်း နိုင်ငံတကာအသိအမှတ်ပြု ဒီပလိုမာတန်း အောင်မြင်ပြီးသူများအတွက် ဘာသာရပ်အလိုက် ကင်းလွတ်ခွင့်နှင့် စင်ကာပူနိုင်ငံတွင် သင်ယူနိုင်သည့် အင်္ဂလန် နှင့် ဩစတြေးလျ တက္ကသိုလ်ကြီးများမှ ဘွဲ့ဒီဂရီများအကြောင်း International School များမှ Grade 9/10 အောင်မြင်ပြီး ကျောင်းသား/သူများ၊ IELTS, TOEFL မဖြေဆို ရသေးသည့် ကျောင်းသား/သူများ တက်ရောက်နိုင်သည့် ဒီပလိုမာများနှင့် ပေါင်းကူးသင်တန်းများ အကြောင်း

AT&S ရန်ကင်း ၅၂၀၁၂၅၊ ၆၅၂၃၂၀၊ ၀၉ ၅၁၂၇၇၆၀၊ ၀၉ ၇၇၇၂၂၃၂၂၅
မန္တလေး ၀၂ ၇၄၄၃၆၆၊ ၀၉ ၅၀၆၂၀၆၀၊ ၀၉ ၅၀၆၂၀၇၁

Find us on Facebook [f /eduGlobalVillage](https://www.facebook.com/eduGlobalVillage)

FREE DOOR GIFTS

SHFE 2016

ရန်ကင်းမြို့ ၂၈.၈.၂၀၁၆ (တနင်္ဂနွေနေ့) နေ့စဉ် (၁) နာရီမှ (၅) နာရီ
Bagan Hall, 4th Floor Novotel Hotel

မန္တလေးမြို့ ၃.၉.၂၀၁၆ (စနေနေ့) နေ့စဉ် (၁) နာရီမှ (၅) နာရီ
စံပယ်ဖြူခန်းမ၊ ဟိုတယ်မန္တလေး

ချာချီးယား ဒဂုံမြို့သစ်

အရှေ့ပိုင်း ဆိပ်ကမ်းမြို့နယ် တောင်ပိုင်း၊ မြောက်ပိုင်း များရှိမြေကွက်များကို ဈေးကောင်းပေးပါသည်။

09-450026077
09-510 1862

အိမ် ခြံ မြေ စားပွဲခိုင်းသင်တန်း

ကြည်စိုး I.C

၀၉၀၂၀၇၀၄၀၄၀

PIONEER

ပို့ဘိုင်းဖုန်းသင်တန်းကျောင်း

HARDWARE=150000; SOFTWARE=150000

၆၀/အင်းစိန်လမ်း၊ လှည်းတန်းစံရိပ်ငြိမ်၊ ကမာရွတ်ရန်ကင်း

09788845507; 095121467; 0931452059

အကောင်းဆုံးကိုရွေးချယ်အပ်နှံတတ်သောမိဘများကြောင့် ကျောင်းသားအင်အားအများဆုံးနှင့်သင်ကြားမှုအကောင်းဆုံးပုဂ္ဂလိကတက္ကသိုလ်

VICTORIA UNIVERSITY COLLEGE

"Higher National Diploma (Level 5) September 2016 တန်းခွဲသစ်များလျှောက်လွှာခေါ်ယူခြင်း"

- မိဘများ၏ မေတ္တာရပ်ခံချက်အရ September တန်းခွဲသစ်ကို ထပ်မံဖွင့်လှစ်ရန် စတင် လက်ခံပေးနေပါသည်။ တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲ အောင်မြင်ပြီးသူများသည် အောက်ဖော်ပြပါ ဘာသာရပ်များ အနက် နှစ်သက်ရာ ဘာသာရပ်တစ်ခုကို ရွေးချယ်ပြီး HND (Level 5) ရရှိရန် ၂ နှစ်ခွဲကြာ သင်ယူရမည် ဖြစ်သည်။
 1. Construction & the Built Environment (Civil Engineering)
 2. Electrical and Electronic Engineering
 3. Mechanical / Mechatronic Engineering
 4. Business (HR / Management / Finance / Marketing)
 5. Computing and System Development
 6. Health & Social Care
- မိမိစိတ်အားထက်သန်သော ဘာသာရပ်ကို ရွေးချယ်သင်ယူနိုင်သည်။ (တက္ကသိုလ်ဝင် စာမေးပွဲ အောင်မှတ်ပေါ်တွင် မူတည်မရွေးချယ်ပါ။)
- Victoria University College မှ HND ရရှိသူတိုင်း ဗြိတိန်အစိုးရပိုင် University of Wolverhampton မှ ပေးအပ်သော B.E(Hons:), B.Sc(Hons:), B.A (Hons:) ဘွဲ့ကို မြန်မာနိုင်ငံ Victoria University College ဌာနတွင် သင်ကြားလျှောက်ရှိသည့် Top Up Degree တန်းတွင် (၁)နှစ်သာ ဆက်လက် သင်ယူရမည်။ ယင်းတက္ကသိုလ်မှတိုက်ရိုက်ဘွဲ့ချီးမြှင့်မည်။
- နိုင်ငံတကာ တက္ကသိုလ်များသို့ သွားရောက် သင်ယူလိုလျှင်လည်း Victoria University College ကျောင်းသားတိုင်း အထူးအခွင့်အရေး ရရှိပါသည်။
- ၂၀၁၆ စက်တင်ဘာတန်းခွဲသစ်များသို့ တက်ရောက်ရန်အတွက် - ဝင်ခွင့်လျှောက်လွှာနှင့်အတူ အောင်မြင်ကြောင်း အထောက်အထား မူရင်းနှင့် မိတ္တူ၊ ပတ်(စ်)ဖို့ခါတ်ပုံ (၃)ပုံ နှင့်အတူ စတင် လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။

ကျောင်းသားရေးရာဌာန
အမှတ်(၁၆၆)၊ အထက်ပန်းဆိုးတန်းလမ်း၊ MMB Tower မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။
ဖုန်း- 01-383132, 383133, 095104748, 09259271094

South Essex College, edexcel, University of Wolverhampton, North Chiang Mai University

ကံ့ကော်ရိပ် ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ၂၀၁၆ ခုနှစ် ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီးများတွင် အဋ္ဌမတန်း စစ်ဆေးခွဲသော မေးခွန်းဟောင်းနှင့်စံပြအဖြေများ

မြန်မာစာ ဦးထွန်းသန်း (ပါမောက္ခ-ငြိမ်း)
အင်္ဂလိပ်စာ UTA (ရန်ကင်းတက္ကသိုလ်)
သင်္ချာ Dr.TW(Maths.)
ပထဝီ ဒေါက်တာမေမြင့် (ရန်ကင်းတက္ကသိုလ်)
သမိုင်း ဇင်စုမေ (သမိုင်းဌာန)
သိပ္ပံ ဒေါက်တာနီ

[၃၄]ခွဲ

စာမေးပွဲမေးခွန်းများကို အခန်းတစ်ခုချင်းစီအလိုက် စုစည်းပြီး တိကျရှင်းလင်းသော အဖြေများကို အမှတ်ပေးစည်းချင်းနှင့်အညီ ပြုစုထားပါသည်။

ဧကရိပ်စာပေ C/၃၄၊ နေကြာသာယာကုန်းလမ်း၊ ပုဇွန်တောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။
၀၉၇၃၀၅၁၁၁၄၊ ၀၉၅၁၂၉၆၇၀၊ ၀၉၅၅၀၁၁၅၄ / အဖြေဖြိုအနယ်နယ်တွင်ဝယ်ယူရရှိနိုင်ပါသည်။

iStock

ကုန်ပစ္စည်းထိန်းကုန်ပျူတာစနစ်

- ကုန်ရောင်း/ကုန်ဝယ်
- ကုန်လက်ကျန်
- အကြွေး
- ငွေစာရင်း/အရှုံးအမြတ်

Galaxy Galaxy Software Co., Ltd.
www.galaxy.com.mm

Contact Us ...
Yangon > 09-43029798, 09-43064181 Naypyitaw > 09-974432762, 09-974432763
Mandalay > 09-440067577, 09-978030881 Patheingyi > 09-455042499, 09-455042500

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း



သောကြာနေ့တိုင်းမှာ

ငွေဖြည့်ပြီး

အပိုဆု

ရယူလိုက်ပါ။

- သောကြာနေ့တွင် E-Topup ဖြင့် ငွေဖြည့်ပြီး အပိုဆုနှစ်မျိုး ရယူလိုက်ပါ။
- MPT ၏ Prepaid GSM/WCDMA မိုဘိုင်းဖုန်း အသုံးပြုသူများအားလုံးဝယ်ယူအသုံးပြုနိုင်ပါသည်။ (Data အပိုဆုများသည် ရွေးသော အသုံးပြုသူများအတွက်သာ)
- အပိုဆုငွေများဖြင့် MPT မိုဘိုင်းဖုန်းများအချင်းချင်း ဖုန်းခေါ်ဆိုခြင်းနှင့် စာတိုပေးပို့ခြင်း၊ အင်တာနက် အသုံးပြုခြင်းများ ပြုလုပ်နိုင်ပါသည်။
- အပိုဆုငွေများကို ငွေဖြည့်သွင်းသည့်နေ့မှစတင်၍ (၇)ရက်အတွင်း အသုံးပြုနိုင်ပါသည်။
- Data အပိုဆုများကို ငွေဖြည့်သွင်းသည့် သောကြာနေ့မှစတင်၍ တနင်္ဂနွေနေ့အထိ အသုံးပြုနိုင်ပါသည်။

ငွေဖြည့်ပမာဏ	ငွေဖြည့်ကတ်ဖြင့် (အပိုဆု)	E-Topup ဖြင့် (အပိုဆု)
1,000 Ks	20 MB	20 MB + 100 Ks
3,000 Ks	80 MB	80 MB + 500 Ks
5,000 Ks	150 MB	150 MB + 1,250 Ks
EVERY 10,000 Ks	400 MB	400 MB + 3,000 Ks

အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက

www.mpt.com.mm

www.facebook.com/mptofficialpage

MPTOFFICIAL



CALL CENTER 103

call free 24 hours everyday

နေ့စဉ်

E-Topup

ဖြင့် ငွေဖြည့်ပြီး

အပိုဆု

ရယူလိုက်ပါ။

ငွေဖြည့်ပမာဏ	E-Topup ဖြင့် (အပိုဆု)
1,000 Ks	100 Ks
3,000 Ks	500 Ks
5,000 Ks	1,250 Ks
EVERY 10,000 Ks	3,000 Ks

- MPT ၏ Prepaid GSM/WCDMA မိုဘိုင်းဖုန်း အသုံးပြုသူများအားလုံးဝယ်ယူအသုံးပြုနိုင်ပါသည်။
- အပိုဆုငွေများဖြင့် MPT မိုဘိုင်းဖုန်းများအချင်းချင်း ဖုန်းခေါ်ဆိုခြင်းနှင့် စာတိုပေးပို့ခြင်း၊ အင်တာနက် အသုံးပြုခြင်းများ ပြုလုပ်နိုင်ပါသည်။
- အပိုဆုငွေများကို ငွေဖြည့်သွင်းသည့်နေ့မှစတင်၍ (၇)ရက်အတွင်း အသုံးပြုနိုင်ပါသည်။
- ဩဂုတ်လ(၁၂)ရက်နေ့မှ စက်တင်ဘာလ(၁၂)ရက်နေ့အထိ အသုံးပြုနိုင်ပါသည်။

အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက

www.mpt.com.mm

www.facebook.com/mptofficialpage

MPTOFFICIAL



CALL CENTER 103

call free 24 hours everyday



Get & Go

15th August ~ 30th September | 2016



OLED FULL HD/ UHD SMART CURVED 3D LED TV

65EG960T (65") >>> Round Trip Open Ticket to Bangkok + Hotel 2 nights (2 Persons) + 50,000 Ks Gift Voucher

55EG910T (55") >>> Round Trip Open Ticket to Bangkok (2 Persons) + 50,000 Ks Gift Voucher



SUPER UHD SMART 3D LED TV

86UH955T (86") >>> Round Trip Open Ticket to Bangkok + Hotel 2 nights (2 Persons) + 50,000 Ks Gift Voucher

79UF950 (79") >>> Round Trip Open Ticket to Bangkok + Hotel 1 night (2 Persons) + 50,000 Ks Gift Voucher



TMW Enterprise Limited

LG Brand Shop (Sule): ဆူးလေဘုရားလမ်း၊ ဖုန်း - ၀၁-၃၇၉၉၅၅

LG Brand Shop (Pansodan): ဖန်းဆိုးတန်းလမ်း၊ ဖုန်း - ၀၁-၂၅၄၅၆၁

LG Brand Shop (Myanmar Plaza): မြန်မာပလာဇာ၊ ခုတ်ယထမ်း၊ ကမ္ဘာ့အေးဘုရားလမ်း၊ ဖုန်း - ၀၉၉၇၄၀၀၅၀၄၄

LG Brand Shop (Mandalay): ၂၇လမ်းနှင့် ၈၂လမ်းထောင်း၊ ဖုန်း - ၀၂-၆၄၀၂၉၊ ၃၉၅၄၇

LG Brand Shop (Nay Pyi Taw): သီရိရတနာအဆင့်မြင့်ဈေး၊ ဖုန်း - ၀၆၇-၄၂၀၇၉၁၊ ၄၂၀၉၆၆

LG Brand Shop (Lashio) သိန်းနီလမ်းနှင့် ဘုန်းကြီးလမ်းထောင်း၊ ဖုန်း - ၀၉၂၅၂၃၃၇၈၃၊ ၀၉၉၇၀၄၄၀၂၇၉

LG BRAND SHOP များနှင့် WAI YAN ELECTRONICS ဆိုင်ကြီးများတွင် ဝယ်ယူရရှိနိုင်ပါသည်။

LG loves Myanmar TMW Enterprise Limited

WHILE STOCK LAST!!!



ဂရိတ်ဝေါရွှေမြေကုမ္ပဏီလီမိတက်

ရယ်ဒီမိတ်အိမ်

များကို စတင်ထုတ်လုပ်ပေးနေပါသည်။

◆ ရယ်ဒီမိတ်အိမ်များကို စိတ်တိုင်းကျ တပ်ဆင်ပေးနေပါသည်။ ◆ ရယ်ဒီမိတ်အိမ်တွင် မျက်နှာကျက် ၊ ခြင်္လုံတော ၊ အိပ်ခန်း ၊ ဧည့်ခန်း ၊ ရေချိုးခန်း ၊ ဆန်စင်ခန်း ၊ မီးပိုခန်းများကို (၂၄ - ၈၀) နာရီခန့်အတွင်း အပြီးအစီး တပ်ဆင်ပေးပါမည်။ (အဆင်ဆင့်နေနိုင်ပါသည်)

★ ကိုယ်စားလှယ်ယူလိုသူများ လာရောက်ဆက်သွယ်နိုင်ပါသည် ★



➤ အမှတ် (၈၅) ၊ ကနောင်မင်းသားကြီးလမ်း ၊ ရွှေလင်ပန်းစက်မှုဇုန် ၊ လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
Ph : 09 250500099, 09 250500088, 09 250500066, 09 73227622, 09 31652227, 09 31652228
➤ အမှတ် (၉၇/၉၉) ၊ ၂၂-လမ်း၊ လသာမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ Ph : 01 381999, 01 382333, 09 250065716, 09 73048157

အခမဲ့ ဖုန်းပြောနိုင်ပြီ

အခုပဲငွေဖြည့်ပြီး မြန်မာတစ်နိုင်ငံလုံးရှိ မည်သည့်အူရီဒူးဖုန်းကိုမဆို နေ့စဉ် မိနစ် ၅၀ အထိ အခမဲ့ ဖုန်းခေါ်ဆိုလိုက်ပါ

*133#

သို့ ခေါ်ဆိုပါ

ooredoo

ငွေဖြည့်ရန်

၅၀၀ ကျပ်မှ ၂,၉၉၉ ကျပ် အထိ

၅ ရက်

၃,၀၀၀ ကျပ်မှ ၉,၉၉၉ ကျပ် အထိ

၁၀ ရက်

၁၀,၀၀၀ ကျပ် နှင့်အထက်

၃၀ ရက်



မူပိုင်ခွင့်နှင့်အညီ အသေးစိတ်ကို ooredoo.com.mm မှာ ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုနိုင်ပါသည်။

ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေးညီလာခံ- (၂၁)ရာစု ပင်လုံကို ဂုဏ်ပြုအထိမ်းအမှတ် အထူးထုတ် စာပို့တံဆိပ်ခေါင်းရောင်းချမည်

နေပြည်တော်၊ ဩဂုတ် ၂၅
ပို့ဆောင်ရေးနှင့် ဆက်သွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန မြန်မာ့ စာတိုက်လုပ်ငန်းမှ ၂၀၁၆ ခုနှစ် တိုင်းရင်းသားလူမျိုးများ အားလုံးပါဝင်သော ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေးညီလာခံ- (၂၁)ရာစုပင်လုံအား ဂုဏ်ပြုအထိမ်းအမှတ် အထူး ထုတ် စာပို့တံဆိပ်ခေါင်း ၁၀၀/တန်၊ ၂၀၀/တန်၊ ၅၀၀/ တန် သုံးမျိုးကို ဩဂုတ် ၃၀ ရက် ဗုဒ္ဓဟူးနေ့ နံနက် ၉ နာရီ ခွဲမှ စတင်၍ တိုင်းဒေသကြီး/ ပြည်နယ်များရှိ စာတိုက် များ၌ ရောင်းချမည်ဖြစ်သည်။

အထူးအစီအစဉ် တစ်ရပ်အနေဖြင့် နေပြည်တော် ဗဟိုစာတိုက်ကြီး၊ ရန်ကုန်စာတိုက်ကြီးနှင့် မန္တလေးစာတိုက် ကြီးတို့တွင် ဩဂုတ် ၃၀ ရက်၌ဝယ်ယူသော စာပို့တံဆိပ် ခေါင်းများပေါ်တွင် နေ့စွဲအမှတ်အသားတံဆိပ် ရိုက်နှိပ် ပေးမည် ဖြစ်သည်။ (သတင်းစဉ်)



ဒုတိယသမ္မတ ဦးမြင့်ဆွေ ပြည်သူ့ဝန်ထမ်းပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုဆိုင်ရာ မဟာဗျူဟာစီမံချက်ရေးဆွဲရေး အကြံပြုအလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲတွင် အမှာစကားပြောကြားစဉ် (သတင်းစဉ်)

ဝန်ထမ်းများသည် အစိုးရအုပ်ချုပ်ရေးနယ်ပယ် ဖွံ့ဖြိုးရန်အတွက် အဓိကမောင်းနှင်အားဖြစ် ဝန်ထမ်းများ၏ စွမ်းဆောင်ရည်မြင့်မားလာအောင် အထူးအလေးထား ဂရုစိုက်ဆောင်ရွက်

နေပြည်တော်၊ ဩဂုတ် ၂၅
ဌာနဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများကိုယ်တိုင် ပြုပြင်ပြောင်းလဲရေးအပေါ် ကိုယ်ရေးစိတ်ပါ လက်ခံ ယုံကြည် ဦးဆောင်သွားနိုင်သည့် အခြေအနေကိုရောက်ရှိမှသာ ပြုပြင်ပြောင်းလဲရေးလုပ်ငန်း စဉ်ကြီးက အောင်မြင်နိုင်မည်ဖြစ်ကြောင်း ဒုတိယသမ္မတ ဦးမြင့်ဆွေက ပြောကြားလိုက်သည်။

နေပြည်တော်ရှိ မြန်မာအပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ကွန်ပဏီလီမိတက် (MICC-2) ၌ ယနေ့ နံနက် ၁၀ နာရီတွင်ကျင်းပသည့် ပြည်သူ့ဝန်ထမ်းပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုဆိုင်ရာ မဟာဗျူဟာစီမံချက် ရေးဆွဲရေး အကြံပြုအလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲတွင် ထိုသို့ပြောကြားခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

ဒုတိယသမ္မတက ပြုပြင်ပြောင်းလဲရေးကို ဆောင်ရွက်ရာတွင် ဝန်ထမ်းများသည် သော့ချက် ဖြစ်ပြီး အစိုးရအုပ်ချုပ်ရေးနယ်ပယ် ဖွံ့ဖြိုးရန်အတွက် အဓိကမောင်းနှင်အားပင်ဖြစ်ကြောင်း၊ ပြည်သူ့ဝန်ထမ်းများ၏အခန်းကဏ္ဍမှာ အဖွဲ့အစည်းများ ပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုတွင် အဓိကကျ သည့်အတွက် ဝန်ထမ်းများ၏ စွမ်းဆောင်ရည်မြင့်မားလာအောင် အထူးအလေးထား ဂရုစိုက် ဆောင်ရွက်ပေးရန် လိုအပ်ကြောင်း၊

လက်ရှိအစိုးရအတွက် အရေးအကြီးဆုံးစိန်ခေါ်မှုမှာ ပြည်သူ့လူထု၏ မြင့်မားသည့်မျှော်လင့် ချက်များဖြစ်ကြောင်း၊

စာမျက်နှာ ၉ ကော်လံ ၁

ငလျင်ဒဏ်ခံခဲ့ရသည့် ပုဂံဘုရားပုထိုးစေတီ ၁၈၇ ဆူအနက် အန္တရာယ်များသည့် ၃၃ ဆူကို အဝင်အထွက် ယာယီပိတ်ထား

တွေ့ဆုံမေးမြန်း- နိုင်လင်းကြည်၊ တင်မောင်လွင်၊ ဓာတ်ပုံ-မောင်မွှေး

ညောင်ဦး၊ ဩဂုတ် ၂၅
ဩဂုတ် ၂၄ ရက် ညနေပိုင်းက ချောက်မြို့နှင့် ၁၂ မိုင်ခန့်အကွာ ကို ဗဟိုပြုလှုပ်ခဲ့သည့် ရစ်ချ်တာစကေး ၆ ဒသမ ၈ အဆင့် အင်အားပြင်း ငလျင်ကြောင့် မြန်မာနိုင်ငံ နေရာအနှံ့အပြားတွင် ထိခိုက်ပျက်စီး ဆုံးရှုံးမှု များ ကြုံတွေ့ခဲ့ရသည်။ ယင်းတို့အနက် မြန်မာနိုင်ငံသူနိုင်ငံသားတို့ အသည်းနှလုံးဖြစ်သည့် ပုဂံရှေးဟောင်းယဉ်ကျေးမှုနယ်မြေတွင် ဘုရား

ပုထိုးစေတီများ ထိခိုက်ပျက်စီးမှုအများဆုံး ဖြစ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ပုဂံရှေးဟောင်းယဉ်ကျေးမှုနယ်မြေတွင် ယနေ့နံနက်ပိုင်းအထိ စာရင်းများအရ ဘုရားပုထိုးစေတီပေါင်း ၁၈၀ ကျော် ထိခိုက်ပျက်စီးခဲ့ပြီး စပ်နီနိုင်ငံသူတစ်ဦးလည်း ထိခိုက်ဒဏ်ရာ ရရှိခဲ့ကြောင်း ညောင်ဦးခရိုင် အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာနမှ သိရသည်။

စာမျက်နှာ ၁၁ ကော်လံ ၁

ငွေကျပ် သိန်း ၉၀၀၀ ကျော်တန်ဖိုးရှိ စိတ်ကြွ ရူးသွပ်ဆေးပြား ရိုက် စက်နှင့် ဆက်စပ်ပစ္စည်း များ၊ မူးယစ်ဆေးဝါးများ ဖမ်းဆီးရမိ

စာမျက်နှာ - ၁၃

KBZ BANK
STRENGTH OF MYANMAR

BEST BANK IN MYANMAR

Awarded By : EUROMONEY

EUROMONEY AWARDS FOR EXCELLENCE 2016